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‘Coevorden begint echt wel te voelen als mijn stad’
Centrummanager Coevorden
Edwin Boomstra, al ruim vier jaar
spin-in-het-web

door Jan Johan ten Have
COEVORDEN - Toen de Coevorder centrumondernemers na vijf jaar 
Bedrijven Investerings Zone (BIZ) werd gevraagd of ze door wilden met het 
Centrummanagement, zei ruim vijf en tachtig procent ‘ja’. “Een ongekend aantal, 
nog meer dan toen we hiermee begonnen”, zegt centrummanager Coevorden 
Edwin Boomstra niet zonder trots. De ondernemers schatten het werk van het 
Centrummanagement Coevorden en het bijbehorende uitvoeringsorgaan “Buro 
Binnenstad” klaarblijkelijk op waarde. Zelf staat hij voor één dag per week op de 
loonlijst. Maar zowel hij als zijn collega’s steken er ook veel eigen tijd in. Uit vrije 
wil: “Coevorden begint echt wel te voelen als mijn stad.”

“Veel mensen denken dat de 
centrummanager activiteiten organiseert. 
Maar niets is minder waar. Daarvoor 
is er binnen Bureau Binnenstad een 
activiteitencoördinator actief. Natuurlijk, 
wij doen al het werk als team, met ook een 
zeer actieve backoffice medewerker en 
groep vrijwilligers. Maar het organiseren 
van evenementen is niet mijn belangrijkste 
taak”, vertelt Boomstra. Maar wat doet de 
centrummanager dan wel? “Kort gezegd 
ben ik de verbinder tussen alle partijen met 
belangen - in managerstaal ‘sterkhouders’ 
- in de binnenstad van Coevorden. 
Denk daarbij aan middenstand, horeca, 
vastgoedeigenaren, overheden als gemeente 
en provincie, de cultuursector en toerisme.”

Bij gewenste ontwikkelingen zijn vaak 
meerdere partijen betrokken, elk met hun 
eigen, soms tegengestelde, belangen en 
wensen. Maar om het schip naar de plaats 
van bestemming te krijgen, moet iedereen 
-van kapitein tot matroos- zich inzetten om 
dezelfde koers te varen. De centrummanager 
is spin-in-het-web. 

Stad van Strijd
De opdrachten, taken en ambities waarmee 
de centrummanager aan de slag moet staan 
in het vijfjarenplan BIZ. De eerste vijf jaar 
zitten erop. 

Lees verder op pagina 5.

Opluchting op de 
Pampert; eerste zege 
voor Germanicus
Eindelijk. Eindelijk konden de handen van de 
spelers van Germanicus na negentig minuten 
eens de lucht in. Op eigen veld werd zondag 
genadeloos afgerekend met Twedo, uitgerekend 
de ploeg van trainer Jan Wielink die vorig seizoen 
nog de scepter zwaaide in Coevorden. De 6-0 
zege – de eerste van het seizoen - was verdiend, 
maar kreeg pas laat in de wedstrijd gestalte.

►Lees verder op pagina 17.

Platform 
coevordenvoorelkaar.nl 
“Zie het maar als het 
prikbord in de supermarkt; 
hier komen vraag en 
aanbod bij elkaar”
Jij hebt een klusje en ik heb vrije tijd. Maar hoe 
weet jij nou dat ik tijd heb en je wel wil helpen? 
Het antwoord op die vraag heet coevorden 

voorelkaar.nl, 
een platform voor 
vrijwilligerswerk 
en mantelzorg. 
Het platform 
biedt ruimte voor 
hulpvragen en 
mensen kunnen 
er tegelijk hun 
(vrijwillige) 
diensten 
aanbieden. ‘’Zie 
het maar als een 
soort Marktplaats 
of het bekende 
prikbord in de 
supermarkt. Vraag 
en aanbod komen 
samen op het 
platform, waarvan 
in het eerste jaar 
al behoorlijk 
gebruik gemaakt 
is’’, vertellen de 
sociaal werkers van 
Maatschappelijk 
Welzijn Coevorden, 
Stefan Snoeijer en 
Stefan Kwint. Zij 
coördineren het 
platform.

►Lees verder op 
pagina 9.

Crowdfundingactie 
nieuwe schommelbank 
Woonvoorziening  
De Steege
Reinders Assurantiën B.V./ Zelfstandig Adviseur 
van RegioBank organiseert samen met De 
Steege een crowdfundingactie voor een nieuwe 
schommelbank van Woonvoorziening De Steege. 
Na jarenlang gebruik is deze aan vervanging toe.

►Lees verder op pagina 27.



2 November 2024StadsKrant Coevorden



3 November 2024StadsKrant Coevorden

StadsKrant
Coevorden

C o l o f o n

November 2024

1e Jaargang  |  Nummer 08

Uitgever: Uitgeverij Olympia

  0599 - 61 33 36

Redactie:

Tel. 0599 - 61 33 36

 - Martin Zaagman

 - Vincent Muskee

 - Gerry Grave

 - Gert Stegeman

Verkoop advertenties & offertes:

 - Marc Zegerius

   06 - 50 64 78 39

 - Marionne Foekens

   06 - 10 18 81 11

Advertenties digitaal:

har@regiomagazine.nl

Opmaak:

Jarno Radix

Verspreiding:

Frowein

Klachten Bezorging:

0591 - 677 520

Druk: 

Mediahuis

© 2024 StadsKrant Coevorden

In alle advertenties: Prijswijzigingen

en typ-/zetfouten voorbehouden.

Uitgeverij Olympia is al 
30 jaar uitgever van diverse  

huis-aan-huis bladen,  
waaronder het weekblad  

Week in Week uit in  
Borger-Odoorn en  
de maandbladen  

RegioMagazine Emmen,  
RegioMagazine Stadskanaal/

Westerwolde,  
Westerwolder Lougblad  
en de 18DorpenKrant.

Wilt u adverteren in de 
StadsKrant Coevorden 

of in een van onze andere 
huis aan huis bladen? 

Bel dan met Marc Zegerius
(06 - 50 64 78 39) of met 

Marionne Foekens 
(06 - 10 18 81 11). 

Voor persberichten kunt 
u mailen naar 

har@regiomagazine.nl

Schrijven is voor Jan Veenstra uit 
Coevorden een van zijn grootste hobby’s 
geworden

Jan Veenstra uit Coevorden is 68 jaar en geniet inmiddels enkele jaren van zijn 
pensioen. Zoals zoveel mensen wordt dan een hobby of andere vorm van ontspanning 
gezocht. Veenstra vond dat door het gaan schrijven van onder meer boeken. Hij blijkt 
er nog goed in te zijn ook, want inmiddels zijn er al diverse exemplaren van zijn hand 
verschenen.

Het begon allemaal met het schrijven van 
praktische boekjes over het zelf maken van 
wijn, maar inmiddels heeft hij een bibliotheek 
van verhalen en onderzoekswerk: hij schrijft 
niet alleen, het maken van foto’s hoort er 
ook bij. Zijn meest recent werk is een boek 
over de historie van Coevorden: ‘Een rondje 
Coevorden in beeld en tekst’ heet het. Het 
biedt een bijzondere kijk op de historische 
charme van de stad.

Daarvoor schreef hij nog meer boeken 
en blijft het hier niet bij. “Ik schrijf ook 
columns, historische verslagen en artikelen 
voor diverse kranten en websites. De 
onderwerpen van mijn werk variëren: van 
familiegeschiedenissen en diepgaande 
historische onderzoeken tot persoonlijke 
verhalen en kritische beschouwingen. 

Mijn stukken zijn altijd doorspekt met een 
persoonlijke visie en humoristische stijl die 
mij kenmerken.”

Later dit jaar verschijnt ‘Jan levert je 
historische streken’: een bundeling van 
streekverhalen die hij de afgelopen jaren 
heeft gepubliceerd. Deze verhalen zijn in de 
regionale geschiedenis geworteld en belichten 
unieke gebeurtenissen en personages uit het 
verleden. In april 2025 verschijnt het nieuwe 
boek van Veenstra: ‘Oorlogsverhalen uit 
Zuidoost-Drenthe’. Dit boek, uitgebracht 
ter gelegenheid van tachtig jaar bevrijding, 
verzamelt ontroerende en aangrijpende 
verhalen uit de Tweede Wereldoorlog in de 
regio Coevorden.” (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Uittocht Sinterklaas op 
6 december
in Coevorden
Sinterklaas is binnenkort weer in het land en zal 
ook Coevorden aandoen. De Goedheiligman zal 
dan in het Sinterklaashuis in het Kasteel verblijven 
en heel wat kinderen blij gaan maken. Na deze 
mooie periode zal hij het land weer verlaten en 
zich een weg naar Spanje banen. Op 6 december 
a.s. is dat het geval.

Sinterklaas 
Commissie CM 
Coevorden 
tekent voor de 
organisatie van ‘de 
uitzwaaidag’, want 
de Sint uitzwaaien 
is niet zomaar iets 
en moet perfect 
worden geregeld 
en begeleid. 
Vorig jaar deed 
men dat ook 
toen Sinterklaas 
samen met maar 
liefst zestig 
verlichte Pieten 
vanaf het Kasteel 
vertrokken. Daar 
werd in het bijzijn 
van vele kinderen 
en ouders nadat 
de kerstboom 
werd ontstoken 
zingend afscheid 
van Sinterklaas 
genomen. 
Willem de 
Bie is van de 
commissie en 
sprak van een geweldig succes en hoopt dat 
ook dit jaar weer mee te maken.

Het belooft volgens hem in ieder geval een prachtige 
dag te worden al zal het voor sommige kinderen 
best even zwaar zijn. Om 17.30 uur begint het 
voorprogramma in de Haven waarna de Sint en de 
Pieten worden opgehaald. Op 18.00 uur vertrekt 
men vanaf het Kasteel en een half uur later wordt de 
kerstboom door de kerstman en Sinterklaas ontstoken. 
De burgemeester van Coevorden, Renze Bergsma, 
is erbij aanwezig en geeft de sleutel van het Kasteel 
aan de kerstman waar hij enige zal overnachten. 
Ook Miss en Mini-Miss Ganzenhoedster en Mister 
Ganzenhoeder zijn present. Na het vertrek van 
Sinterklaas vanuit de Binnenhaven begeleiden kinderen 
de kerstman naar het Kasteel. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Persbericht voor 
StadsKrant Coevorden?

Mail het naar har@regiomagazine.nl
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Jos Smit brengt het boek
‘1227 - Kroniek van Coevorden’ uit

Geboren en getogen Coevordenaar Jos Smit heeft het boek ‘1227 - Kroniek 
van Coevorden’ uitgebracht. De liefde voor zijn geboortestad, passie voor de 
ridderromans, de ontstaansgeschiedenis van het christendom en zijn levenslange 
zoektocht naar innerlijke groei zijn de grondslag geweest voor 1227. Smit raakte 
geïnspireerd door de aanhoudende strijd om Coevorden die tenslotte uitmondde in de 
Slag bij Ane.

In 2027 wordt volop aandacht besteed aan 
dit historische feit, dat dan achthonderd 
jaar geleden plaatsvond. De auteur 
deed veel onderzoek en ontdekte vele 
wetenswaardigheden. Al die kennis bundelde 
hij in verhaalvorm in het boek. Het gaat 
daarin steeds om Coevorden, de spil waarom 
alles draait.

Het boek leest vlot weg
Jaren van intensieve arbeid en gedegen 
onderzoek van Jos Smit hebben geresulteerd 
in een lijvig maar boeiend boek dat zijn 
eigen, op ware gebeurtenissen gebaseerde, 
verhaal vertelt. Relaties tussen families, liefde, 
passie en belevenissen: daar draait het om in 
dit boek. Daarbij blijft het niet in Drenthe, 
ook in Groningen, Overijssel, Gelderland 
en Utrecht spelen zich allerlei avonturen af. 
Hoewel het boek 622 pagina's lang is, verveelt 
het nooit. Je zit voortdurend midden in 
het indrukwekkende verhaal en bent steeds 
nieuwsgierig naar het vervolg.

Levenslessen
Volg de pelgrimsweg die Ditmar van 
Hulsvoorde aflegt naar verre landen en 
waarin hij steeds te maken krijgt met passie 
en compassie, zijn ontmoetingen en alle 
belevenissen waarin zoveel mensen een rol 
spelen. Maak bovendien kennis met het 
psychologische inzicht en de wijsheid van 
zijn mentor broeder Dankwart. De monnik 

begeleidt Ditmar op zijn tocht en zorgt voor 
vele levenslessen.

Jos Smit maakt gaandeweg duidelijk welke 
verbintenissen er tussen de verschillende 
families zijn. Coevorden met het kasteel 
vervult daarin de rol van de stad van 
strijd, niet voor niets het merk van de stad 
Coevorden. Jos Smit maakt niet alleen 
duidelijk welke verbindingen er tussen de 
verschillende families zijn, hij toont ook 
feilloos de overeenkomsten tussen de strijd 
in het Oversticht, de albigenzische kruistocht 
en de voortdurende gevechten in het Heilige 
Land. Coevorden met het kasteel vervult 
daarin de rol van de stad van strijd, niet 
voor niets het merk van de stad Coevorden. 
In navolging van de pelgrims Dankwart en 
Ditmar heeft Jos Smit zelf een flink stuk van 
hun tocht afgelegd.

Aanrader
Het boek is niet alleen een aanrader voor de 
mensen die geïnteresseerd zijn in historie, 
maar zeker ook voor mensen die graag een 
bijzonder en spannend verhaal lezen, waarin 
wijsheid en liefde een grote rol spelen.

Wilt u meer informatie, een e-book 
ontvangen of een interview met de auteur? 
Neem dan contact op met Jos Smit:   Jos Smit 
contact@ardeaalba.eu - www.ardeaalba.eu

‘Coevorden begint echt wel te voelen als mijn stad’
Centrummanager Coevorden
Edwin Boomstra, al ruim vier jaar
spin-in-het-web

door Jan Johan ten Have
COEVORDEN - Toen de Coevorder centrumondernemers na vijf jaar 
Bedrijven Investerings Zone (BIZ) werd gevraagd of ze door wilden met het 
Centrummanagement, zei ruim vijf en tachtig procent ‘ja’. “Een ongekend aantal, 
nog meer dan toen we hiermee begonnen”, zegt centrummanager Coevorden 
Edwin Boomstra niet zonder trots. De ondernemers schatten het werk van het 
Centrummanagement Coevorden en het bijbehorende uitvoeringsorgaan “Buro 
Binnenstad” klaarblijkelijk op waarde. Zelf staat hij voor één dag per week op de 
loonlijst. Maar zowel hij als zijn collega’s steken er ook veel eigen tijd in. Uit vrije wil: 
“Coevorden begint echt wel te voelen als mijn stad.”

“Veel mensen denken dat de 
centrummanager activiteiten organiseert. 
Maar niets is minder waar. Daarvoor 
is er binnen Bureau Binnenstad een 
activiteitencoördinator actief. Natuurlijk, 
wij doen al het werk als team, met ook een 
zeer actieve backoffice medewerker en 
groep vrijwilligers. Maar het organiseren 
van evenementen is niet mijn belangrijkste 
taak”, vertelt Boomstra. Maar wat doet de 
centrummanager dan wel? “Kort gezegd 
ben ik de verbinder tussen alle partijen met 
belangen - in managerstaal ‘sterkhouders’ - in 
de binnenstad van Coevorden. Denk daarbij 
aan middenstand, horeca, vastgoedeigenaren, 
overheden als gemeente en provincie, de 
cultuursector en toerisme.”

Bij gewenste ontwikkelingen zijn vaak 
meerdere partijen betrokken, elk met hun 
eigen, soms tegengestelde, belangen en 
wensen. Maar om het schip naar de plaats 
van bestemming te krijgen, moet iedereen - 
van kapitein tot matroos - zich inzetten om 
dezelfde koers te varen. De centrummanager 
is spin-in-het-web. 

Stad van Strijd
De opdrachten, taken en ambities waarmee 
de centrummanager aan de slag moet staan in 
het vijfjarenplan BIZ. De eerste vijf jaar zitten 
erop. Wat is er volgens Boomstra bereikt? 
“In de BIZ kregen wij als opdracht mee om 
Coevorden op de kaart te zetten als Stad 
van Strijd. In de oudheid is hier veel strijd 
geleverd. Er waren veldslagen met ridders 
en we hebben de vesting en het kasteel. In 
de hele uitstraling van de stad moest die 
bijzondere historie duidelijker uitgedragen 
worden. Er zijn vanuit de Programmagroep 
Binnenstad diverse straatgravures over die 
historie geplaatst en we proberen met elkaar 
bij de organisatie van evenementen meer die 
kant op te bewegen.”

Er gebeurt veel in Coevorden. Natuurlijk is er 
de legendarische Ganzenmarkt. “Van oudsher 
hét evenement, dat staat als een huis. Daar 

is onze bemoeienis niet nodig. Waar wij wel 
actief bij betrokken zijn is de nieuwe Duitse 
dag”, vertelt Boomstra. “Er stonden dit jaar 
zo’n 140 kramen en touringcars vol mensen 
kwamen uit heel Nederland en Duitsland 
naar onze Duitse dag. Het zag zwart van de 
mensen, een fantastisch succes.”

Parkeren
Niet alle wensen worden werkelijkheid, 
hoe sterk de inzet van stichting Centrum 
Management en Bureau Binnenstad ook 
is. Zo leefde er onder de Coevorder 
binnenstadondernemers uitdrukkelijk de wens 
voor meer parkeerruimte in het centrum. De 
gemeenteraad besloot echter om het aantal 
parkeerplaatsen juist te verminderen. “De 
ondernemers ervaren parkeerdruk en dit zal 
enkel erger worden. Ondernemers vrezen 
derving van omzet”, legt Boomstra uit. Maar 
‘you can’t always get what you want’, weet 
de ervaren ondernemer en centrummanager: 
“De verstandhouding met de gemeente, het 
openbaar bestuur en de politiek is prima. We 
zitten niet altijd op één lijn maar blijven wel 
altijd constructief in gesprek. Uiteindelijk 
hebben we elkaar allemaal nodig.”

Bezettingsgraad
Op 1 januari 2024 begon de tweede 
vijfjaarsperiode voor Bureau Binnenstad 
en BIZ. Wat zijn de ambities? “Leegstand 
is overal een probleem. De leegstand 
is hier relatief laag, één van de laagste 
van Drenthe zelfs. Leegstaande panden 
schrikken het publiek af, daarom zetten wij 
ons actief in om de bezettingsgraad van 
winkelruimte nog verder te verbeteren. Zo 
kwam horecabedrijf Het Garnizoenshuys 
erbij, evenals ambachtelijke slagerij Coev’n. 
Authentiek vinden wij sowieso belangrijk, 
Coevorden wil de Stad van het Ambacht 
zijn met veel lokale ondernemers met grote 
lokale betrokkenheid. Op dit moment voeren 
wij veelbelovende gesprekken met enkele 
geïnteresseerde partijen. Als spin-in-het-web, 
brengen wij ook in contact met makelaars en 
vastgoedeigenaren. Dat is onze rol.”
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Schoonoord e.o krijgt een nieuw Broodfonds voor 
ondernemers
In omgeving Schoonoord is een nieuw Broodfonds in oprichting. 
Voor ondernemers die arbeidsongeschikt worden en zonder werk 
geen inkomen meer hebben, is dit solidaire vangnet voor en 
door ondernemers bedacht. Hierin steunen zij elkaar bij ziekte 
met schenkingen. Het nieuwe Broodfonds heeft nog plaats voor 
zelfstandigen uit de omgeving, op maandag 25 november a.s. is er 
een informatieavond.  

Vertrouwd principe
Het idee van ieder Broodfonds is 
eenvoudig: deelnemers kennen en 
vertrouwen elkaar. De maximaal 
vijftig deelnemers zetten elke 
maand een vast bedrag opzij op een 
persoonlijke bankrekening. Zodra 
een van hen arbeidsongeschikt 
raakt en minder of geen inkomen 
meer heeft, maken alle anderen 
schenkingen over. Bij elkaar 
vormen die kleine bedragen een 
maandinkomen voor de zieke. Het 
geld dat deelnemers niet schenken, 
blijft van henzelf.

Voor jezelf en medeondernemers
Lokale ondernemer en 
initiatiefneemster van deze 
avond Ankie Smilde-Kootstra is 
enthousiast: " Ik kies voor het 
Broodfonds vanwege de heldere 
opzet en het gegeven dat je het 

als ondernemers samen doet. Het 
Broodfonds is een betaalbaar 
initiatief waar we zorg dragen 
voor elkaar. We zorgen voor een 
inkomen bij arbeidsongeschiktheid 
als een van de leden in nood 
is. Mooi om in Schoonoord en 
omgeving dit ook mogelijk te gaan 
maken. "

Sterk netwerk
In Nederland zijn sinds 2011 
al 665 Broodfondsen opgericht 
door 31.300 ondernemers. Het 
uitgangspunt van alle Broodfondsen 
is elkaar helpen als het nodig is. In 
een Broodfonds kennen deelnemers 
de mensen die zij steunen. Samen 
maken zij een aantal basisafspraken, 
die het eenvoudig en betaalbaar 
houden. Zij organiseren daarvoor 
jaarlijks een paar bijeenkomsten. 
Met regelmaat ontstaan er 

mooie zakelijke initiatieven in 
Broodfondsen.

Nieuwsgierig?
Een Broodfonds is er voor 
ondernemers met en zonder 
personeel, met VOF of BV en voor 
allerlei beroepen. Wil je meer weten 
over het Broodfonds? Stel je vraag 
op de informatieavond.
 
BROODFONDS 
INFORMATIEAVOND 
SCHOONOORD
De avond is voor mensen die een 
groep zoeken om bij aan te sluiten. 
Je krijgt uitleg en antwoord op 
vragen. Een kort filmpje met uitleg 
staat op de site www.broodfonds.nl 

Tijdstip: maandag 25 november a.s. 
(19.00 uur inloop) start 19.30 uur
Locatie: Jor's Haven, Havenstraat 3, 
7848 AA Schoonoord 
Entree:  aanmelden vooraf via de 
website.

Het laatste #broodfonds nieuws 
staat op www.broodfonds.nl, 
twitter.com/broodfonds en  
www.facebook.com/broodfonds

Lexi Dost (13) uit Coevorden geniet van het jaar 
als Miss Ganzenhoedster
Miss Ganzenhoedster worden 
is voor niet iedereen weggelegd 
en als je het wordt dan mag 
je best een trots en blij zijn. 
Dat geldt dan ook zeker voor 
de dertienjarige Lexi Dost uit 
Coevorden. Vorig jaar werd ze na 
een spannende concurrentiestrijd 
met andere gegadigden Miss 
Ganzenhoedster en heeft 
ze daarna heel wat mooie 
momenten mogen beleven.

Een dochter hebben die Miss 
Ganzenhoedster is, is voor de 
ouders van Lexi weliswaar nog altijd 
bijzonder, maar nieuw is het voor 
hen niet; in 2021 werd haar twee 
jaar jongere zusje, Eden, Mini-Miss 
Ganzenhoedster. Desondanks 
genieten beide ouders ervan en 
vinden ze het voor Lexi erg leuk. 

Ze zagen en zien haar echt genieten 
van al die leuke dingen die ze 
mocht bijwonen: de intocht en 
uittocht van Sinterklaas, de aftrap 
en prijsuitreiking van het Protos 
Weering zaalvoetbaltoernooi, op 
bezoek bij de Ganzenbaby, de 
opnames van de videoclip voor de 
Ganzenmarkt en nog vele andere 
dingen.

Op dit moment zijn de laatste 
weekjes voor Lexi als Miss 
Ganzenhoedster, maar ook de Mini-
Miss Ganzenhoedster en Mister 
Ganzenhoeder ingegaan; op de dag 
van de Ganzenmarkt, wordt immers 
bepaald wie de nieuwe worden. Lexi 
vindt het jammer, maar gunt de 
anderen ook het allermooiste. “Het 

was een heel leuk jaar met Niek en 
Sara het afgelopen jaar, want we 
hebben veel leuke dingen gedaan 
en het was heel fijn met elkaar. Ik 
hoop dat de nieuwe Miss, Mini-Miss 
en Mister het ook erg leuk zullen 
vinden.” (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Mister Ganzenhoeder Niek 
Huisma genoot jaar lang van 
heel wat leuke activiteiten
Niek Huisma is twaalf jaar 
en ging dit jaar als Mister 
Ganzenhoeder door het leven. 
De inwoner van Coevorden 
streed dit jaar samen met 
vijf andere jongens om de 
titel en hoewel de anderen 
er dichtbij zaten won Niek. 
Mister Ganzenhoeder zijn is 
niet zomaar iets, want samen 
met de Miss Ganzenhoedster 
en Mini-Miss Ganzenhoedster 
was hij vervolgen bij veel leuke 
momenten aanwezig.

Janneke Knegtering is voorzitter 
van Stichting Ganzenmarkt 
Coevorden, geniet elk jaar 
van de verkiezing en vindt het 
belangrijk dat er ook jongens 
zijn vertegenwoordigd. Al acht 
jaar trouwens en volgens traditie 
blijft het ook zo. “De Mister-
verkiezing is hetzelfde als de 
Miss- en Mini- Miss-verkiezing. 
Hiermee hebben we jaarlijks een 
drietal dat Coevorden het gehele 
jaar vertegenwoordigt. Qua 
functie verschilt het dus niet van 
elkaar en dit jaar doen er acht 
jongens mee die de titel van Mister 
Ganzenhoeder graag op hun naam 
willen krijgen.”

Die titel krijgt een van de 
deelnemers op maandag 11 
november a.s. als de Ganzenmarkt 
plaatsvindt. De winnaar mag net als 
Niek bij veel leuke dingen aanwezig 
zijn: de intocht van Sinterklaas 
bijvoorbeeld, maar ook andere 
evenementen waar bijvoorbeeld de 

burgemeester van Coevorden bij 
aanwezig is. Het is voor de nieuwe 
Mister Ganzenhoeder om naar uit 
te kijken. Voor Niek zit het er bijna 
op en dat vindt hij erg jammer. Hij 
hoopt echter dat zijn opvolger een 
mooie tijd zal beleven. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave. Foto: Stichting 
Ganzenmarkt Coevorden)

In Emmer-Compascuum
Lezing opstand en ondergang van de 
veenarbeiders in zuidoost Drenthe
Op maandag 25 november, om 19.30 uur organiseert de Historische 
Vereniging zuidoost Drenthe een lezing in de grote zaal van de 
Deele, Spoel 151B in Emmer-Compascuum.

Auteur Jan Kalter komt vertellen 
over de sociale en economische 
aspecten van de veenwinning, de 
opkomst en rivaliteit binnen de 
vakbewegingen en de aanloop 
naar de massale arbeidersopstand 
van 1921 in Zuidoost-Drenthe. 
In 1921 stond Zuidoost-Drenthe 

letterlijk en figuurlijk in brand. 
De dramatische gebeurtenissen 
van dat jaar, de aanloop en de 
onderliggende oorzaken worden in 
zijn boek ‘Opstand en ondergang 
van de veenarbeiders in Zuidoost-
Drenthe 1860-1921’ op indringende 
wijze beschreven.

Turfwinning was decennialang 
de belangrijkste bedrijfstak in 
Zuidoost-Drenthe. Toen in 1921 de 
turfwinning in het gebied instortte, 
ontstond een sociale ramp: 
werkloosheid, armoede en honger. 
De veenarbeiders kwamen hiertegen 
massaal in opstand.

De kosten zijn 5 euro per persoon  
inclusief de koffie. Aanmelden kan 
via gretiben@hotmail.com

Persbericht voor 
StadsKrant Coevorden?

Mail het naar har@regiomagazine.nl
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Stefan Snoeijer en Stefan Kwint geloven in platform coevordenvoorelkaar.nl 
“Zie het maar als het prikbord in de supermarkt; hier komen vraag en aanbod bij elkaar”
Jij hebt een klusje en ik heb vrije tijd. 
Maar hoe weet jij nou dat ik tijd heb 
en je wel wil helpen? Het antwoord op 
die vraag heet coevordenvoorelkaar.nl, 
een platform voor vrijwilligerswerk en 
mantelzorg. Het platform biedt ruimte 
voor hulpvragen en mensen kunnen 
er tegelijk hun (vrijwillige) diensten 
aanbieden. ‘’Zie het maar als een soort 
Marktplaats of het bekende prikbord in 
de supermarkt. Vraag en aanbod komen 
samen op het platform, waarvan in het 
eerste jaar al behoorlijk gebruik gemaakt 
is’’, vertellen de sociaal werkers van 
Maatschappelijk Welzijn Coevorden, 
Stefan Snoeijer en Stefan Kwint. Zij 
coördineren het platform.

Vijftig bevestigde matches
Ben je op zoek naar iemand die je wil helpen 
in de tuin, een gat in de muur in je woning 
wil boren, gewoon met je wil wandelen of 
boodschappen met je wil doen? ‘’Dan kun je 
een oproep plaatsen op coevordenvoorelkaar.
nl. Na de lancering van het platform – nu 
een klein jaar geleden -  hebben met name 
organisaties er al goed gebruik van gemaakt. 
In totaal zijn er vijftig bevestigde matches 
geweest, maar in de praktijk waren dat er 
waarschijnlijk veel meer. Niet slecht voor 
een eerste jaar. We hebben de indruk dat 
organisaties en verenigingen ons ondertussen 
wel weten te vinden. Nu de individuele 
mensen nog die hulp zoeken in de tuin, 
willen wandelen of die graag gewoon even 
gezelschap willen. Op die groep gaan we ons 
nu ook meer richten. Over het algemeen zijn 
we heel tevreden over het eerste jaar van het 
platform’’, zeggen Stefan en Stefan.

Platform is 24/7 bereikbaar
Het platform is altijd actueel. ‘’Na zes weken 
krijgt de plaatser van een hulpvraag de vraag 

of de advertentie verlengd moet worden of 
verwijderd kan worden. Daardoor weet je in 
vrijwel alle gevallen zeker dat de hulpvragen 
op het platform actueel zijn. Voorheen 
hadden we een vacaturebank op de website. 
Die bestaat niet meer en is opgegaan in het 
platform’’, zeggen de sociaal werkers. ‘’Wij 
kunnen de inwoners ondersteunen die niet 
digitaal vaardig zijn. Familieleden, buren 
en organisaties kunnen ook een hulpvraag 
plaatsen.’’

Naamsbekendheid
De website is zeer gebruiksvriendelijk. ‘’We 

worden ondersteund door een landelijke 
organisatie, waarvan ondertussen 75 
gemeenten gebruik maken. Het plaatsen 
van een oproep is echt een fluitje van een 
cent en uiteraard gratis. Wij hebben een 
coördinerende rol. We blijven werken aan de 
naamsbekendheid en zullen ook de komende 
periode aan de weg blijven timmeren. Wij 
geloven echt in dit platform. 

Het is ons streven dat straks iedereen in de 
gemeente coevordenvoorelkaar.nl kent. Ja, er 
zijn heel erg veel hulpvragen. Misschien nog 
wel meer dan we denken. 

Met dit platform kunnen mensen die hulp 
ook echt vinden.’’

Coevordenvoorelkaar.nl is niet alleen voor 
de stad Coevorden, maar juist ook voor 
alle dorpen in de gemeente. ‘’Dorpssites 
kunnen een gratis widget krijgen van 
het platform voor op hun website. 
Belangstellenden kunnen ons mailen: 
info@coevordenvoorelkaar.nl. Heb jij een 
hulpvraag of wil jij helpen? Meld je dan aan 
op www.coevordenvoorelkaar.nl.
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)
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Jurriaan Veldhuis van CSVC uit Coevorden 
kegelt Noordscheschut uit de beker
Het was het David tegen Goliath-idee: 
Noordscheschut tegen het Coevorder 
CSVC: een duel dat op zaterdag 26 
oktober jl. in het kader van de eerste 
knock-outronde van de Noordelijke 
Districtsbeker werd gespeeld. Het 
verschil in klassen tussen beide ploegen 
is immers twee in het voordeel van de 
thuisploeg. Deze keer was er niets van te 
merken, want CSVC won met 2-1.

Jurriaan Veldhuis (foto) uit Coevorden is 
een kind van de club en speelt al jaren in 
het eerste. Tijdens het bekerduel was hij erg 
op dreef en scoorde hij beide Coevorder 
goals. Als naar het aantal kansen dat hij 
kreeg wordt gekeken dan waren vier goals 
ook mogelijk geweest, maar hij gaf aan ook 
zo bijzonder tevreden te zijn. “We moesten 
dan wel veel tegenhouden, tóch kregen we 
best wat kansen. Dat we na een kwartier 
op achterstand kwamen was zonde, want 
de fase ervoor was met twee grote kansen 
voor ons in het voordeel van CSVC. Dat 
we in blessuretijd de winst pakten was echt 
geweldig.”

Het duurde overigens lang tot de achterstand 
was weggepoetst, want Veldhuis scoorde na 
een assist van Ruben Meijer. De tweevoudig 
doelpuntenmaker vond het al heel wat en het 

nemen van strafschoppen was iets dat op dat 
moment het meest logisch leek. Het liep dus 
iets anders, want een vrije trap op de rand 
van het strafschopgebied werd een prooi 
voor ‘the man of the match’. “Ik schoot hem 
om de muur heen in de korte hoek. Wat een 
vreugde volgde daarna. Ik ben benieuwd 
welke ploeg we in de volgende ronde 
treffen.” (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Manon Stroeve: Volleybalster bij 
Coevorder volleybalvereniging VONK
De Coevorder volleybalvereniging VONK 
is al jaren een vereniging om rekening 
mee te houden, want er is volop kwaliteit 
en er wordt dus ook op behoorlijk niveau 
gespeeld. Talent is er ook zat en dat bij 
zowel bij de mannen en vrouwen. VONK 
Dames 1 speelt zelfs in de Derde Divisie 
en kan mogelijk nóg een treetje hoger 
spelen. Als het aan Manon Stroeve uit de 
Ganzenstad ligt, kan die stap niet vroeg 
genoeg worden gemaakt.

Stroeve speelt al sinds haar achtste bij VONK 
en maakt deel uit van een team dat uit een 
geweldige lichting bestaat. VONK is namelijk 
koploper en dus gaan ze voor dat ultieme 
doel: kampioen worden, groot feest vieren 
en op naar de Tweede Divisie. Ze geniet dan 
ook volop van de sfeer. “Het team is zeer 
gemotiveerd, gezellig en natuurlijk sportief. 
Tijdens trainingen en wedstrijden heerst 
er een fijne sfeer en zijn we erg fanatiek, 
maar de lol met elkaar mag ook zeker niet 
ontbreken.” Wie bovenaan staat kan het 
eigenlijk niet beter doen, maar desondanks is 
Stroeve van mening dat het nog wel iets beter 
kan. “Ik denk dat er nóg meer in zit, want 
met deze trainer en dit team kunnen we op 
een niveau hoger ook mee.”

Bij VONK ziet het er in de breedte trouwens 
ook goed uit, want er zijn veel jeugdteams 
en er is sprake van een brede inzetbaarheid 
van vrijwilligers. Ook bestuurlijk is de club 
gezond en kan men met een goed gevoel naar 
de toekomst kijken. Daarin hoopt Manon 
Stroeve dat er nog meer heren-/jongensteams 
worden gerealiseerd. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

‘Stofzuiger’ Piet Perdijk (80) uit 
Coevorden weet niet van ophouden met 
volleyballen

Veel mensen van zijn leeftijd zouden er heel wat voor over hebben om nog een 
balletje op het volleybalveld te kunnen slaan, maar voor de tachtigjarige Piet Perdijk 
uit Coevorden is het de gewoonste zaak van de wereld. Nog elke week is hij op het 
volleybalveld te vinden en komt het woordje stoppen niet in zijn woordenboek voor.

Daarvoor vindt de geboren en getogen Zuid-
Hollander het veel te leuk. Het fanatisme 
straalt er nog altijd van af en dat zorgt er ook 
voor dat Perdijk nog altijd aan de voor hem 
zo geliefde sport doet. In 1972 verhuisde 
hij naar Coevorden en meldde zich meteen 
als lid bij de Coevorder volleybalvereniging 
VONK aan. De langste periode bij ‘Heren 
5’ en met bijzonder veel plezier en inzet. 
“Toentertijd waren er nog acht herenteams, 
maar nu helaas nog maar één en twee 
recreantenteams. Jammer voor de vereniging 
dat er nog maar zo weinig teams zijn.”

Perdijk speelt geen competitie meer, maar 
slaat ‘zo’ even een paar balletjes. Het plezier 
is er niet minder om en nog altijd zien zijn 
medespelers dat hij vroeger een echte strijder 
op het veld was. “Ze noemden me vroeger 
altijd ‘de stofzuiger’ omdat ik naar de ballen 
dook om een redding probeerde te maken.” 
Het fanatisme bleef, maar het opstaan na een 
dergelijke redding is tegenwoordig een stuk 
lastiger. Erg vindt hij het niet: “Bewegen is 
goed voor de mens dus ik ga lekker door.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Stichting Avond4Daagse Coevorden zoekt 
een nieuwe secretaris

De avond4daagse is voor menigeen ieder jaar een leuk evenement om aan mee te 
doen. Heerlijk met elkaar in de lente vier avonden wandelen en op het laatst een 
medaille ophalen. Jaar in jaar uit een dergelijk evenement met succes te kunnen 
organiseren gaat niet vanzelf; achter de totstandkoming ervan schuilen heel wat uren 
voorbereiding. De organisatie doet het al jaren met veel plezier, maar wil andere 
mensen ook de kans geven deel van het bestuur (foto) te kunnen uitmaken. In dit 
kader treedt er om de zoveel tijd steeds een persoon af: de eerste is secretaris Monique 
Neperus en dus is de functie van secretaris inmiddels vacant.

Met elkaar zijn ze goed bezig, want vijf jaar 
geleden nam het huidige bestuur zitting en 
werd Neperus secretaris. Ze had er een reden 
voor. “Ik wilde de Avond4Daagse Coevorden 
samen met de rest van het bestuur opnieuw 
op de kaart zetten. Dat is prima gelukt en 
we zijn er dan ook trots op.” De huidige 
secretaris blijft vrijwilligster bij de stichting en 
zal de nieuwe secretaris inwerken zodat hij of 
zij goed aan de taken kan beginnen. Na enige 
tijd is er dan een nieuw bestuur, maar daar 
gaat nog wel enige tijd overheen. “Er zullen 
steeds meer bestuursleden aftreden en zo 
wordt het stokje langzaam overgedragen.”

Men zoekt nu een nieuwe secretaris die 
uiteraard aan een aantal eisen moet voldoen. 
“Het moet graag iemand zijn die zich 
betrokken voelt met Coevorden. Een netwerk 
in Coevorden is een pré en belangrijk is dat 
hij of zij graag samen met het bestuur en de 
vrijwilligers samenwerkt. 

Belangrijk is ook dat er sprake is van prima 
administratieve onderlegging en een goede 
beheersing van de Nederlandse taal in woord 
en geschrift.” (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave. Foto: Esselien de Groot)
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Mark Gerrits en Ewout de Vos
Countus: veel meer dan alleen voor de cijfertjes

Countus accountants bestaat honderd jaar. De 
onderneming heeft 25 vestigingen en richt zich op 
ondernemers in het landelijk gebied. ‘’We zitten dus 
vooral in de buurt en in mindere mate in de grote 
steden. Agro zit in ons bloed. In deze voor boeren 
woelige tijden blijven wij ze trouw.  Wij kijken naar 
de langere termijn en dat betekent dat deze branche 
gewoon op onze kennis en kunde kan blijven rekenen’’, 
zegt Mark Gerrits, teamdirecteur van de vestiging in 
Hardenberg. In Emmen en Assen zwaait Ewout de Vos 
de scepter. Samen vertellen ze over Countus, trots en 
over samenwerking.

Hechte band
‘’Officieel heten we trouwens Countus Hardenberg-
Vriezenveen’’, trapt Gerrits af. ‘’In beide plaatsen 
hebben we een kantoor. Countus is ooit ontstaan 
vanuit de boekhoudkundige tak van de Overijsselse 
Landbouwmaatschappij. Dat verklaart natuurlijk een hoop. 
We doen de boekhouding voor de agrarische sector en 
ondersteunen en adviseren boeren over vraagstukken die 
voor hen relevant zijn. Dan kun je denken aan belasting- en 
financieel advies, verduurzaming, hulp bij bedrijfsovername 
of advies bij verkoop. We hebben alle kennis in huis en staan 
dicht bij onze klant, met wie we vrijwel altijd een hechte 
band opbouwen en waarmee we vaak lang samenwerken. De 
mensen die hier werken hebben - niemand uitgezonderd - 
affiniteit met de agrarische sector. Niet onbelangrijk is verder 
dat we letterlijk en figuurlijk dezelfde taal spreken’’, zegt 
Gerrits.

Kennis en kunde
De teamdirecteur is nu anderhalf jaar actief in Hardenberg. 
Hij voelt zich er thuis en is onder de indruk van de 
kennis en kunde van zijn team. ‘’Als teamdirecteur ben je 
verantwoordelijk voor je eigen team en vestiging. Neemt niet 
weg dat we regelmatig samenwerken met andere vestigingen 
om optimaal gebruik te maken van alle kennis die we binnen 
de organisatie hebben’’, zegt Gerrits, die bij Countus vanwege 
de honderdste verjaardag met de neus in de boter viel. ‘’Elke 
vestiging organiseert iets voor de relaties. We willen ze een 
heel leuke avond bieden.’’

Bescheidenheid
Gerrits heeft ondertussen een goed beeld van Countus 

Hardenberg- Vriezenveen. ‘’Ik word omringd door 
‘vakidioten’ met enorm veel kennis. Soms denk ik dat we ons 
prachtige bedrijf nog beter kunnen uitdragen. Bescheidenheid 
zit in onze aard, maar we mogen best laten zien hoe trots 
we zijn en hoeveel kennis en kunde in huis hebben. De 
agrarische wereld is buitengewoon complex en heeft te maken 
met heel veel onzekerheden, zeker nu. Het vraagt ook heel 
veel van onze adviseurs en dan noem ik alleen nog maar 
de steeds veranderende wet- en regelgeving. Wij laten deze 
branche ondanks dat niet vallen en blijven ze op heel veel 
vlakken de beste ondersteuning bieden. Onze klanten kunnen 
dus gewoon op ons blijven rekenen. Wij kijken verder dan 
morgen en blijven investeren in een duurzame relatie met 
onze prachtige klanten’’, zegt Gerrits. 

Samenwerking
Ewout de Vos is verantwoordelijk voor de Countus 
vestigingen in Emmen en Assen. Hij en Gerrits hebben 
regelmatig contact en zoeken nadrukkelijk de samenwerking. 
‘’Om elkaar te versterken, bijvoorbeeld in de personele 
bezetting. Bovendien is het goed om regelmatig te sparren 
met collega’s. De vestigingen in Assen en Hardenberg zijn 
vooral gespecialiseerd in Agro. Dat schept automatisch een 
band. Voor mij – en ook voor Mark - is samen optrekken en 
samenwerken iets vanzelfsprekends. En dat steeds met als 
doel om de klant nóg beter te kunnen helpen’’, zegt De Vos, 
die ruim een jaar voor Countus actief is en vanuit de vestiging 
Emmen gericht is op het MKB, recreatie en zorg.

Expertiseteam en labels
De Vos benadrukt dat Countus een organisatie is die veel 
meer voor de klant kan betekenen dan het maken van 
een jaarrekening. ‘’Juist omdat we inzicht hebben in de 
financiën, zijn onze adviseurs als geen ander in staat om mee 
te denken. Waar droom je van? Hoe kunnen we je helpen? 
Welke richting wil je op met je bedrijf? Onze adviseurs 
kunnen daarbij terugvallen op verschillende expertiseteams 
van Countus. Dat zijn specialisten die echt de diepte in 
gaan. Daarnaast hebben we binnen Countus ook nog labels. 
Dat betekent dat we kunnen helpen bij het vinden van een 
financiering, het regelen van vergunningen en begeleiden 
we familiebedrijven. Onze dienstverlening gaat dus heel erg 
ver. Countus doet veel meer dan alleen de cijfertjes. We zijn 
vooral ook sparringpartner .’’

Studiegroepen
De Vos vertelt dat er vanuit de vestiging Assen binnenkort 
gestart wordt met studiegroepen Agro. ‘’Binnen die 
studiegroepen wordt vooral vakinhoudelijk kennis gedeeld en 
gesproken over de wet- en regelgeving. Doel: elkaar helpen 
en kennis delen. Ook dat is Countus, want wij faciliteren 
deze studiegroepen. Nog een bewijs dat wij veel meer zijn 
dan specialisten in cijfertjes’’, zegt De Vos. Net als Gerrits 
vindt ook De Vos dat de kennis en kunde die Countus heeft 
best wat meer uitgedragen mag worden. ‘’Want we hebben 
echt heel erg veel te bieden’’, zegt hij. ‘’De achtergrond van 
Countus maakt dat we bescheiden zijn. Doe maar gewoon, 
dan doe je gek genoeg. Dat moeten we ook niet willen 
veranderen, want dat is ook een kracht. Net als het type 
mensen dat bij ons werkt. Ze kennen de regio en staan dicht 
bij de klant.  Maar: wat meer van ons laten horen en zien is 
iets waar we nog best stappen in kunnen en mogen maken. 
Want het is zoals Mark zegt: we hebben een bedrijf om trots 
op te zijn.’’, besluit hij.  (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)
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Germanicus heeft weer een vierde elftal

Jarenlang had de Coevorder voetbalvereniging Germanicus de beschikking over 
veel teams bij de senioren. Nog altijd zijn er een aantal, maar is dat behoorlijk laag 
geworden, want met nog drie elftallen had men minder elftallen dan bijvoorbeeld 
Protos uit Steenwijksmoer. Inmiddels is er een team bij gekomen, want Germanicus 4 
speelt zijn wedstrijdjes in de Zondag Reserve Vijfde Klasse.

Nadat Germanicus zes jaar lang Germanicus 
4-loos was wilden een aantal oud-spelers 
van het vierde graag weer een vierde elftal 
oprichten. Het idee ging snel rond en al snel 
liepen meer spelers van weleer er warm voor. 
Het was maar even of er waren voldoende 
spelers om het team weer nieuw leven te 
kunnen inblazen. Veel mensen binnen de 
vereniging zijn maar wat blij dat er weer een 
vierde elftal is zodat men op recreatief niveau 
kan voetballen.

Dat recreatieve heeft eigenlijk plaatsgemaakt 
voor het iets prestatievere, want het team 

staat bovenaan. Of ze dat met elkaar hadden 
verwacht? Kevin van der Hoek, speler en 
elftalleider van Germanicus 4 en een van de 
‘oprichters’ ging nergens van uit en had net 
als de anderen het doel er iets moois van 
te maken. “Het doel was in eerste instantie 
vooral lol te hebben met elkaar, maar al snel 
kwamen we erachter dat het kampioenschap 
haalbaar is, dus daar gaan we nu ook voor. Ik 
denk dat we als club weer trots mogen zijn 
dat we weer een vierde elftal hebben en dat 
er weer een extra ploeg op zondagmorgen 
de wei in kan.” (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave. Foto: Kelly van Dijk)

Twirlteam Dynamix uit Coevorden 
organiseert provinciale 
kampioenschappen twirling

Twirling is al jarenlang erg populair in Coevorden. De showsport met dans- 
en muziekoefeningen is op zaterdag 23 november a.s. volop in sportcomplex 
De Swaneburg in de stad te zien. Dan vinden er namelijk de provinciale 
kampioenschappen plaats. Er is Coevorder inbreng, want Twirlteam Dynamix uit die 
plaats tekent voor de organisatie van het evenement.

De Coevorder zussen Romy en Kimberley 
Veenstra zijn trainsters en leden van de 
activiteitencommissie van Dynamix en 
hebben er samen met vele anderen zin in alles 
in goede banen te leiden. Ieder jaar zijn er 
andere organisatoren, maar dit jaar viel de eer 
dus aan Dynamix te beurt. “Ons provinciaal 
kampioenschap wordt elk jaar door de MGD 
(Muziekbond Groningen Drenthe) en een 
vereniging die bij deze bond is aangesloten 
georganiseerd. We zijn er blij mee en trots op 
dat wij dit jaar organisator mogen zijn. We 
hopen op een geweldige dag.”

Tijdens de dag doen er heel wat verenigingen 
uit Groningen en Drenthe mee. In totaal 
vijftien die verspreid over de dag die om 9.00 

uur begint in actie komen. Veenstra legde 
uit dat het een drukke dag zal worden. “Met 
nog één wedstrijd op de planning hebben we 
al 31 routines die vanuit Dynamix naar het 
provinciaal kampioenschap mogen. En wie 
weet komt er nog meer bij.” De deelnemers 
hebben een lange weg afgelegd om aan de 
kampioenschappen mee te mogen doen, want 
tijdens de reguliere wedstrijden – eerder in 
het seizoen – konden er plaatsingspunten 
worden behaald. Voor menigeen zal 
het trouwens niet bij de provinciale 
kampioenschappen blijven, want plaatsing 
voor de Nederlandse kampioenschappen is er 
mogelijk. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave. 
Foto: Bert Busch)

Opluchting op de Pampert; eerste zege 
voor Germanicus
Eindelijk. Eindelijk konden de handen van de spelers van Germanicus na negentig 
minuten eens de lucht in. Op eigen veld werd zondag genadeloos afgerekend met 
Twedo, uitgerekend de ploeg van trainer Jan Wielink die vorig seizoen nog de scepter 
zwaaide in Coevorden. De 6-0 zege – de eerste van het seizoen - was verdiend, maar 
kreeg pas laat in de wedstrijd gestalte. Twedo legde de schuld van de nederlaag en de 
forse uitslag vooral bij scheidsrechter Guberinic, die Twedo invaller Iwan Immink na 
een klein uur met rood van het veld stuurde. ‘’Daarna was onze wedstrijd afgelopen en 
het resterende gedeelte van de wedstrijd had net zo goed schriftelijk afgedaan kunnen 
worden’’, zei Wielink, die uiteraard baalde van de nederlaag.

Kikkert scoort pal voor rust
Toen Wielink moest vertrekken bij 
Germanicus en vervolgens door Germanicus 
wel erg de nadruk gelegd werd dat gezocht 
werd naar een moderne trainer, waren zowel 
Wielink als de nieuw aangestelde trainer 
Erwin van Oosten not amused. Wielink werd 
zo immers afgeschilderd als een ouderwetse 
trainer, Van Oosten als een laptoptrainer. En 
geen van beiden is (helemaal) waar. Tussen 
beide trainers is overigens geen animositeit. 
Ook zondag niet. Animositeit was er wel 
tussen de lijnen, waar Germanicus voor 
de rust optisch de betere ploeg was. Het 
overwicht leverde zoals gebruikelijk ook 
kansen op, doelpunten zijn echter zeldzaam 
in Coevorden tegenwoordig. ‘’Ik heb weer 
van alles gezien. Een bal op de paal, net naast 
en een schot op de rug van een medespeler’’, 
zegt Van Oosten, die pal voor rust zag dat 
het ook een keer mee zat. Toen namelijk 
verloor de goed spelende Stefan Kikkert eerst 
de bal om ‘m vervolgens met wat fortuin 
toch weer mee te krijgen waardoor hij alleen 
op Twedo doelman Daan Aalderink af kon 
gaan. Kikkert maakte vervolgens de 1-0. 
‘’Germanicus was voor de rust wat beter. 
We stonden echter goed en kregen ook wel 
kansen. We zaten in elk geval goed in de 
wedstrijd’’, zag Wielink.

Strafschop en rode kaart
Na de rust ging het na een klein uur helemaal 
mis voor Twedo. Nance Hoogeveen brak 
door en werd – volgens de scheidsrechter 
– met twee benen getorpedeerd door 
de al voor rust ingevallen Iwan Immink. 
Wellicht mede door het fel reageren van de 
Germanicus bank trok  Guberinic de rode 
kaart en legde hij de bal op de stip. ‘’Het 
was geen strafschop en geen rood’’, zegt 
Wielink. ‘’Voor een vergelijkbare overtreding 
van een Germanicus speler gaf hij niets.’’ 
Hoe dan ook: de strafschop werd verzilverd 
door Kain Hoogeveen. De door Immink 

neergehaalde Nance Hoogeveen moest de 
strijd geblesseerd staken.

Hek van de dam
Het verzet van Twedo was na de 2-0 
helemaal gebroken. De organisatie was weg 
en Germanicus wist moeiteloos de ene na 
de andere kans uit te spelen. Verschil met 
de vorige wedstrijden: de kansen werden nu 
wel benut. Kain Hoogeveen maakte de 3-0, 
Roelof van Dijk de 4-0 en opnieuw uitblinker 
Hoogeveen zette de 5-0 op het scorebord. 
De eindstand werd uiteindelijk bepaald door 
invaller Jan ten Cate: 6-0. ‘’Hier waren we 
echt aan toe. Het veldspel was steeds wel 
redelijk tot goed, we wisten echter niet te 
scoren. Hopelijk is nu het hek van de dam’’, 
zegt Van Oosten. Voor Wielink waren de 
druiven extra zuur. Door de ruime nederlaag 
is Twedo namelijk hekkensluiter. ‘’Ik hecht 
niet zoveel waarde aan de 6-0 eindstand en 
heb vandaag ook goede dingen gezien. Zeker 
voor de rust. Breekpunt was de strafschop 
en de rode kaart. Daarna was er van een 
wedstrijd geen sprake meer.’’ (Stadskrant 
Coevorden/Vincent Muskee)

Germanicus – Twedo 6-0 (1-0)
45. Kikkert 1-0, 58. Kain Hoogeveen 2-0 
(strafschop), 74. Kain Hoogeveen 3-0, 77. 
Roelof van Dijk 4-0, 79. Kain Hoogeveen 
5-0, 88. Jan ten Cate 6-0. Scheidsrechter: 
Guberinic. Rode kaart: Iwan Immink (58.). 
Toeschouwers: 250.

Germanicus: Jehova Mendes, Barelds 
(81. Meijerink), Smit, Moddejongen, Pol, 
Daan van Dijk (81. Ten Cate), Van der 
Wetering, Kain Hoogeveen, Roelof van 
Dijk (81. Souisa), Kikkert (81. Ali) en Nance 
Hoogeveen (65. Rotmensen) Twedo: Vos, 
Kuhl (69. Lazaridis), Zantingh, Mulder, Jager, 
Jorben Visser, Jager, Koops (29. Immink), 
Rabbers (84. Smit), Boer (69. Stan Visser) en 
Vuuregge.

Foto: Boudewijn Benting
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Gerjan Tromp ruim een jaar 
dameshoofdtrainer bij FC Coevorden
Al ruim een jaar is Gerjan Tromp 
uit Coevorden trainer van het eerste 
damesteam van FC Coevorden 
dat is samengesteld uit speelsters 
van Germanicus en CSVC uit zijn 
woonplaats. Het doel is het niveau van 
het damesvoetbal te verhogen, maar ook 
voor meer verbinding tussen de jeugd en 
de senioren te zorgen. Tot op heden is 
hierin geslaagd, want de resultaten zijn 
merkbaar. Tromp geniet dan ook en blijft 
dan ook zeker aan als trainer.

Tromp heeft zelf ruime ervaring als speler 
van FC Zwolle en Germanicus en ook was 
hij al trainer van de meiden onder vijftien 
van FC Coevorden. Hij weet derhalve wat 
er bij de meiden, maar ook Germanicus en 
CSVC speelt en kan daar prima op inspelen. 
Zo zorgt hij ervoor dat er op een passende 
wijze wordt getraind en dat er op de juiste 
manier wordt doorgeselecteerd. “Het is 
belangrijk om de aanwas vanuit de jeugd naar 
de senioren te verbeteren en daar zijn we dan 
ook mee bezig. Je ziet dat het al veel beter 
gaat en zo kunnen de damesteams stappen 
gaan maken.”

Met betrekking tot de meidenteams geldt 
dat daarin keuze moet zijn zodat de meiden 
niet te lang samen met jongens blijven 
voetballen en met meiden van hun leeftijd in 
hetzelfde team spelen. Het moet de kwaliteit 

ook ten goede komen en dus kan men op 
die manier mogelijk in het doel slagen met 
de damesteams op hoger niveau te kunnen 
spelen. Want dat is iets dat iedereen wel wil 
en dus hebben de jonge meiden ook een 
mooi doel voor ogen. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave. Foto: Arjan Ekkelenkamp)

Roelof van Dijk voetballer en wasman bij 
Germanicus uit Coevorden
Roelof van Dijk uit Coevorden is al 
jaren een begrip in het amateurvoetbal 
in en rond Coevorden. De 26-jarige 
middenvelder is al bezig aan zijn tiende 
seizoen in het eerste van Germanicus 
en speelde met zijn team in de eerste en 
tweede klasse van het zondagvoetbal. Van 
Dijk is een manusje van alles, want naast 
speler was hij ook vijf jaar lang elftalleider 
van DKB’44 uit De Krim en wast hij 
de kleding van zijn club, maar ook van 
andere verenigingen uit de buurt.

Twee en een half jaar geleden begon hij 
met het wassen van voetbalkleding en 
andere kleding en doet dat onder de naam 
Sportwasserij RVD. Hij wilde graag voor 
zichzelf beginnen en zo ontstond het idee te 
doen wat hij nog steeds met erg veel plezier 
doet. Van Dijk heeft het dus maar wat druk, 
want moet ook nog eens twee keer per week 
trainen. Tóch lukt het allemaal prima en weet 
hij waarvoor hij het doet. “Ik was inmiddels 
al voor zestien teams bij vijf verenigingen 
en het is heel leuk om te doen. Dat doet hij 
via een zogenaamde haal- en brengservice 
waarbij de tassen met kleding door de teams 
op een afgesproken plek worden neergezet.”

Van Dijk is dus constant in de weer en dus 
moet het conditioneel wel goed zitten met 
de ervaren speler. Dat is ook nodig, want de 
bespelers van Sportpark De Pampert staan 
laatste en Van Dijk wil er alles aan doen om 
met zijn team van die vervelende positie af te 
komen. Het doel was namelijk mee te doen 
voor promotie en nu gelden heel andere 
belangen. Van Dijk gaat er echter van uit dat 
dat wel goed komt. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Bennie Lippold uit Coevorden 
geniet als elftalleider van Protos uit 
Steenwijksmoer

Bij Protos uit Steenwijksmoer is het verloop van leden van de club nooit groot. Het 
geldt ook voor elftalleiders waarvan Bennie Lippold uit Coevorden er een is. Lippold 
speelde jarenlang in het eerste elftal, want maar liefst zestien jaar ging hij voorop in 
de strijd. Omdat hij Protos en het eerste elftal veel te leuk vindt, besloot hij elftalleider 
van het vlaggenschip te worden.

Lippold zit al jaren op ‘de bank’ en zorgt 
ervoor dat alles perfect is geregeld: een 
‘busje drinken’ voor de spelers, zorgen dat 
de kleding klaar ligt en altijd is er een lach 
op zijn gezicht te zien. Zo kent men hem en 
altijd is hij er weer voor de club die hem zo 
lief is. “Ik was vroeger al eens drie jaar leider 
en nu ben ik het alweer zeven jaar op rij. 
Eerst met Roeland Kwint als trainer en nu 
alweer het vierde seizoen met John Kramer 
aan het roer. Ik ben als leider de spil tussen 
de spelers en de trainer. Soms misschien een 
vertrouwenspersoon, want de trainer hoeft 
ook niet altijd alles te weten en ik regel de 
algemene zaken rond het eerste elftal.”

Sportief gezien gaat het prima met de club 
en ook met het eerste. Lippold hoopt dat het 
team een stabiele vierdeklasser kan blijven. 
Op dat niveau acteerde hij in het verleden 
zelf ook altijd met de blauwen. Eenvoudig zal 
het niet zijn en vooral dit seizoen niet. 

“Dit jaar lijkt het een zwaardere competitie, 
want er zijn veel teams die terugkomen uit 
de derde klasse en die vorig jaar al voor 
promotie naar de derde klasse streden. Het 
zou mooi zijn als wij een periode kunnen 
pakken om zo te zien waar we aan het einde 
van het jaar nog voor vechten.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Recordpoging ganzenborden in 
Coevorden

Nog even en het is zover: de Ganzenmarkt in Coevorden vindt dan weer plaats en heel 
even is de stad dan drukker bezocht dan tijdens elke andere dag van het jaar. Rondom 
het evenement wordt altijd van alles georganiseerd en is er ook vaak sprake van 
nieuwe activiteiten. Dit jaar staat bijvoorbeeld een recordpoging ganzenborden op het 
programma. Doel ervan is zoveel mogelijk mensen op de Markt aan het bordspel te 
laten meedoen.

Op een ouderwets houten bord zal dan wel 
niet worden gespeeld, maar de organisatie 
heeft iets anders bedacht zodat het plezier 
er niet minder om zal zijn. Het spel is 
ontworpen en geschilderd door wijlen Albert 
Petstra en is op afwasbaar materiaal gedrukt. 
“Het kan dus ook als placemat worden 
gebruikt en het zijn erg mooie ‘borden’ 
geworden. Op het origineel staat het kasteel 
niet afgebeeld, maar het leek ons een leuke 
toevoeging om dat wél te doen”, zei Tjardi 
Bijen-Wolters van het organiserende Rotary 
Coevorden en Stichting Ganzenmarkt

Ze heeft er zin in om het evenement voor 
de eerste keer te organiseren. Niet alleen, 
want meer mensen zijn erbij betrokken. 
Dat moet volgens Tjardi met een groot 

deelnemersaantal ook wel. Hoeveel er 
komen? “Geen idee, maar we hopen uiteraard 
op zoveel mogelijk.”

Inschrijven kan nog altijd op www.
ganzenmarktcoevorden.nl en kost € 5,- per 
persoon. Kinderen tot en met twaalf jaar 
mogen gratis meedoen. Betalende deelnemers 
mogen het spel na afloop meenemen. Het 
spel is ook te koop en kan op de dag van de 
recordpoging bij Rotary Coevorden die met 
een plek op de Markt staat worden gekocht. 
De opbrengst gaat naar een goed doel.

Op de foto een ganzenbordmomentje tijdens 
een vergadering van Rotary Coevorden 
samen met Stichting Ganzenmarkt. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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IJsvereniging Goringbosch in Gees klein 
maar fijn
Schaatsen in Gees is niet zo heel 
raar, want als het maar even kon 
en kan gingen en gaan ze er het 
ijs op om te gaan zwieren en 
zwaaien. Voor de oorlogsjaren 
was er al een baan, maar een 
vereniging ontstond pas in de 
zeventiger jaren. Na enkele 
veranderingen qua locatie en 
ingang van de ijsbaan is hierin 
de laatste jaren vrij weinig 
veranderd.

Ward Benjamins (foto) is sinds 
2022 voorzitter van de ongeveer 
tweehonderdtwintig leden tellende 
ijsvereniging en hoopt dat de ijzers 
straks weer kunnen worden onder 
gebonden. Voor de allerkleinsten 
kan dat al relatief snel, want om 
op de zogenaamde Minibaan te 
kunnen schaatsen is maar een beetje 
ijs en dus nachtvorst nodig. “We 
hebben bewust voor deze baan 
gekozen zodat we kinderen het 
plezier van schaatsen kunnen laten 
ervaren.” Zelf was Benjamins nooit 
een goed schaatser. Met een beetje 
zelfspot en een gulle lach vertelde 
hij dat hij vaker zijn schoenen dan 
zijn schaatsijzers had versleten. “Dit kwam 
omdat mijn enkels over het ijs sleepten, haha. 
Eigenlijk was ik niet zo’n goede schaatser.”

Benjamins is echter samen met de andere bij 
de ijsvereniging betrokkenen heel fanatiek 
in de weer voor het voortbestaan ervan. 
Er vinden ook als er geen ijsvloer is tal van 
andere activiteiten plaats en uiteraard is er 
regelmatig onderhoud. Aan de minibaan 
bijvoorbeeld. “Die is namelijk niet geheel vlak 

en die willen we dus aanpakken. Maar er is 
nog wel meer, want zo willen we ook iets aan 
de entree doen en komt er een nieuw hek. 
Kom straks vooral langs ook al bent u geen 
lid. Het is de moeite waard als we open zijn 
om eens aan te komen voor een bakje warme 
chocolademelk of iets anders. Bij ons kunt u 
schaatsen onderbinden in ons warme hok en 
is het slijpen van schaatsen ook mogelijk.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Dé Blokhutproducent in Emmen, al 15 
jaar passie voor maatwerk

Passie voor maatwerk, dat is waar dé Blokhutproducent in uitblinkt en waar de kracht 
van dé Blokhutproducent ligt. Het bedrijf van Erik Kuhl produceert en verkoopt al 
sinds 2009 de mooiste blokhutten, overkappingen, garages en alles wat daarbij hoort 
en bestaat dit jaar dus al 15 jaar. Dat moet gevierd worden! 

“Toen we 15 jaar geleden begonnen deden 
we dat eigenlijk eerst alleen als producent”, 
vertelt Erik. “In eerste instantie waren we 
dus groothandel en we leverden ons product 
aan verschillende leveranciers. Gaandeweg 
verschoof dat een beetje doordat we ook 
benaderd werden door particulieren met 
de vraag of ze bij ons een blokhut konden 
laten ontwerpen, bouwen en plaatsen. De 
eerste personeelsleden waren inmiddels 
aangenomen en de groei zat er lekker in. In 
2011 verhuisden we naar ons huidige pand 
aan de Oosterbracht, hier was eerst alleen de 
fabriek te vinden maar een paar jaar geleden 
besloten we aan de voorkant van het pand 
een showroom in te gaan richten.” Erik runt 
het bedrijf na 15 jaar nog iedere dag met veel 
plezier. “Wat ik vooral heel fijn aan ons werk 
vind is dat geen dag hetzelfde is en we onze 
klanten iedere keer weer blij kunnen maken 
met een goed advies of de aanschaf van hun 
nieuwe blokhut of overkapping voor in de 
tuin.” 

Eigen productie 
Achter de showroom bevindt zich de fabriek 
waar alle houtconstructies op bestelling 
geproduceerd worden. Bij alle blokhutten, 
overkappingen en andere producten die dé 
Blokhutproducent produceert en levert, gaat 
het om maatwerk. Er is dus geen sprake van 
massaproductie, voor vrijwel iedere construc-
tie wordt een unieke bouwtekening gemaakt. 
De aluminium overkappingen zijn een mooie 
aanvulling op het assortiment en ook daar-
voor geldt dat deze op maat voor je gemaakt 
worden. Erik: “Nog niet zo lang geleden 
hebben we ook een aparte webshop geopend 
voor klanten die op zoek zijn naar een glazen 
schuifwand voor hun overkapping of tuin-
huis.” In de webshop, die te vinden is onder 
www.uwglasvoorbuiten.nl, maakt men kennis 
met het ruime assortiment glazen schuifwan-
den en vaste steellook kozijnen met landelijke 

roedeverdeling. Ook houten deuren en draai-
kiep ramen worden in de shop aangeboden 
en alles wat daarbij hoort. “Punt waarop 
we ons van andere bedrijven in de branche 
onderscheiden is het feit dat we iedere klant 
voorzien van een advies op maat”, legt Erik 
uit. “In principe is geen klant hetzelfde, geen 
tuin en geen wens hetzelfde. Wil de klant de 
blokhut of overkapping bijvoorbeeld ook in 
het najaar de winter kunnen gebruiken dan 
kan men bijvoorbeeld kiezen voor een dik-
kere wanddikte zodat de temperatuur in de 
blokhut gemakkelijker aangenaam te krijgen 
is met een kachel of airco. En eventueel kan 
een overkapping worden voorzien van glazen 
schuifwanden zodat deze af te sluiten is. Dat 
is wat we bedoelen met advies op maat, er is 
voor iedere situatie en voor iedere wens wel 
een oplossing.”

Jubileumactie: 15% korting! 
Omdat Erik het 15-jarig jubileum natuurlijk 
niet ongemerkt voorbij wil laten gaan is er 
een mooie actie voor u bedacht. Bij uw be-
zoek aan de showroom aan de Oosterbracht 
mag er met de dobbelsteen gegooid worden 
voor verschillende kortingen. Zo maakt u 
kans op 15% korting op aluminium over-
kappingen, glasschuifwanden, accessoires, 
het aflakken, de constructie en de montage. 
Dobbelen maar! 

U bent van harte welkom in de showroom, 
deze is van maandag tot en met vrijdag van 
9.00 uur tot 16.30 uur geopend en op zater-
dag van 9.00 uur tot 16.00 uur. (StadsKrant 
Coevorden/Miranda Wolters)

Dé Blokhutproducent
Oosterbracht 6  |  Emmen
www.deblokhutproducent.nl
info@deblokhutproducent.nl
Tel: 0591 – 64 12 73

Hoge opkomst tijdens Drentse Natuurwerkdag
1.406 vrijwilligers zetten zich in voor een 
groene omgeving
 
1.406 vrijwilligers waren vrijdag 1 en zaterdag 2 november op de been tijdens de 
Nationale Natuurwerkdagen in de provincie Drenthe. Deze 24e editie telde maar liefst 
74 locaties waar men aan de slag kon gaan met verschillende natuurklussen, zoals het 
verwijderen van ongewenste bomen en struiken, het vullen van insectenhotels, het 
planten van bloembollen en het maken van takkenrillen. Als provinciale coördinator 
ondersteunde Landschapsbeheer Drenthe de deelnemende locaties met gereedschap 
en advies. Niet alleen in Drenthe waren vrijwilligers actief: in het hele land werd in het 
groen gewerkt.

De klussen bij de Toegangspoort 
Holtingerveld in Havelte op zaterdag 
2 november stonden symbool voor de 
start van de Natuurwerkdag in Drenthe. 
Vrijwilligers gingen onder meer aan de slag 
met het verwijderen van bomen en struiken 
uit de gletsjerwal, waar ze takkenrillen van 
maakten. “Als we niets doen, groeit de wal 
dicht met bomen en struiken en is er geen 
ruimte voor bloemen. Dit geldt ook voor de 
waterpartij, maar de gemeente Westerveld 
heeft toegezegd deze op korte termijn op te 
schonen”, aldus de initiatiefnemers Henk 
Doeven en Roelof Prikken, die samen met de 
vrijwilligersgroep een deel van het onderhoud 
heeft uitgevoerd.

Officiële opening
Niek vom Bruch, directeur Landschapsbeheer 
Drenthe, heette in Havelte alle vrijwilligers 
welkom en zaagde als openingshandeling de 
eerste tak uit de gletsjerwal. Niek vom Bruch: 
“Na 24 jaar is de landelijke Natuurwerkdag 
een begrip voor mensen die zich willen 
inzetten voor hun groene leefomgeving. 
Dit jaar werken vrijwilligers op ruim 70 
plekken in Drenthe, waarmee we landelijk 
hoog scoren. Dat levert niet alleen een 
grote bijdrage aan het beheer van landschap 
en natuur, het buitenwerken is bovendien 
gezond en gezellig. Voor Landschapsbeheer 
Drenthe is de Natuurwerkdag dan ook het 
hoogtepunt in het jaar.” In alle gemeentes 
van de provincie konden klussen worden 

opgepakt. Er zijn in totaal maar liefst 1.169 
stuks gereedschap uitgeleend. De top 3 
bestond uit takkenscharen (364 stuks), 
beugelzagen (159 stuks) en spades (105 
stuks).

Natuurwerkdag Junior 
Tijdens de Nationale Natuurwerkdagen wordt 
ook aan de jongere generatie gedacht. De 
hele maand oktober stond in het teken van de 
Natuurwerkdag Junior. Voor deze kinderen 
en jongeren zijn speciale klussen in de natuur 
georganiseerd zodat zij kunnen ervaren 
hoe het is om buiten bezig te zijn, zoals 
het maken van een nestelplek voor vogels. 
“We hebben superveel gedaan. We hebben 
boompjes geknipt en takken gesleept. We 
vonden het erg leuk’, aldus een leerling uit 
groep 7. In de maand oktober organiseerde 
Landschapsbeheer Drenthe 11 buitenlessen 
waaraan 427 leerlingen van 13 verschillende 
scholen deelnamen.

De Nationale Natuurwerkdagen worden 
georganiseerd in samenwerking met de 
provinciale Landschapsbeheerorganisaties 
en de Provinciale Landschappen van 
LandschappenNL. En ondersteund door de 
Nationale Postcode Loterij, Staatsbosbeheer 
en Natuurmonumenten, met medewerking 
van Scouting Nederland, A Rocha, 
IVN Natuureducatie en de Nederlandse 
Jeugdbond voor Natuurstudie.
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Directeur en programmeur Machteld van der Werf van ATLAS Theater Emmen
‘Van grote productie tot jong talent en van schooljeugd tot dans- of toneelclub, het theater moet er zijn 
voor iedereen’
door Jan Johan ten Have

EMMEN - Ze maakt graag een praatje 
met bezoekers en luistert naar hun 
mening en wensen. Ook houdt ze van de 
grote producties die er regelmatig staan 
- soms meerdere dagen achtereen - maar 
even veel van de kleine, nieuwe en nog 
onbekende pareltjes. Directeur Machteld 
van der Werf vindt het prachtig dat ‘haar’ 
ATLAS Theater zeer in trek is als groot 
podium, maar wil evenzeer een cultureel 
podium zijn dat met twee voeten in de 
Zuidoost-Drentse samenleving staat: 
"Want het theater moet er zijn voor 
iedereen.” De formule is een succes: waar 
voormalig theater De Muzeval jaarlijks 
gemiddeld 27.000 bezoekers trok, tikt de 
teller bij het ATLAS Theater door tot zo’n 
70.000 per jaar. 

Het ATLAS Theater heeft een eigen 
cultureel programma met 160 professionele 
voorstellingen per jaar. Dit programma omvat 
gegarandeerde succesnummers - dit jaar 
onder meer Jochem Meyer, Hans Klok en 
de musicals Shrek , Saturday Night Fever en 
Elisabeth - maar ook voorstellingen die een 
veel kleiner publiek trekken. “Zo willen wij 
een podium bieden voor jong talent”, vertelt 
Van der Werf. “Dat doen wij onder meer met 
ATLAS On Stage, een talentenjacht waarbij 
het niet uitmaakt wat voor talent je hebt." 

Oorlogsverhalen
Dit jaar komt het Emmer theater voor 
het eerst met een eigen productie. De 
toneelvoorstelling Oorlogsverhalen is aan 
de hand van interviews met mensen uit 
de regio geschreven door Kim Oosterhof 
ter gelegenheid van 80 jaar bevrijding. De 

voorstelling is te zien op 10 en 12 april 2025, 
als het precies 80 jaar geleden is dat Zuidoost-
Drenthe is bevrijd. 

Cabaretserie
Het ATLAS Theater zet zich op verschillende 
manieren in om ook meer publiek naar 
kleinere voorstellingen te trekken. Daarvoor 
beschikt het theater naast de grote zaal 
met 800 stoelen over een kleine zaal 
met 300 stoelen, die ook geschikt is als 
popzaal en vlakkevloertheater. Zo is er de 
Cabaretserie, een pakket met kaarten voor 
drie cabaretvoorstellingen van talentvolle 
cabaretiers voor een scherpe prijs. “Dit zijn 
nieuwkomers die veel in hun mars hebben, 

meestal prijswinnaars van cabaretfestivals”, 
vertelt Van der Werf. “Daarom is onze 
Cabaretserie erg in trek.”

Jongeren
Een andere manier om extra publiek te 
trekken, is Theater voor een Donnie. 
Jongeren tot en met 23 jaar kunnen op de dag 
van voorstellingen die niet uitverkocht zijn 
voor slechts tien euro een kaart voor zo’n 
voorstelling kopen. “Dit doen we al een tijdje 
en steeds meer jongeren ontdekken dit. Het 
mes snijdt aan twee kanten: er zijn minder 
lege stoelen in de zaal en we brengen de 
jeugd op een aantrekkelijke manier in contact 
met theater”, zegt Van der Werf. Jongeren 
in contact laten komen met theater is ook 
een doel van de gemeente Emmen. Daarom 
krijgt elke jongere uit deze gemeente die 18 
jaar wordt van de gemeente als presentje 
twee kaarten voor een voorstelling naar 
keuze in het ATLAS Theater. “Wij zien 
cultuureducatie als een belangrijke taak. 
Leerlingen uit basisonderwijs en voortgezet 
onderwijs bezoeken voorstellingen en 
daarvoor maken wij lesbrieven, zodat zij 
zich vooraf kunnen voorbereiden. Dat 
maakt voorstellingen leuker”, zegt de 
theaterdirecteur. “Ook werken wij mee aan 
schoolprojecten, bijvoorbeeld als een leerling 
als opdracht een artiest wil interviewen.”

Beste evenementenlocatie van Nederland
Het ATLAS Theater verhuurt ook zaalruimte. 
Zo zijn er professionele artiesten en grote 
voorstellingen die op eigen initiatief naar 
Emmen komen en zelf de theaterfaciliteiten 
huren. Verder kunnen bedrijven en 
organisaties er terecht om evenementen te 
houden. Het ATLAS Theater is dit jaar zelfs 
verkozen tot Beste Evenementenlocatie van 
Nederland. Het theater won deze Meetings 

Award onder meer vanwege de fantastische 
technische faciliteiten en de samenwerking 
met Wildlands: “Dineren in een grote 
overdekte jungle, dat is toch geweldig”, zegt 
Van der Werf. 

Amateurvoorstellingen
Het theater is niet alleen te huur voor grote 
artiesten. Ook amateurgezelschappen die 
zich bezighouden met cultuur, zoals lokale en 
regionale toneel-, zang- en dansverenigingen, 
kunnen voor een betaalbaar tarief terecht in 
het ATLAS Theater: “Zij mogen voor hun 
voorstellingen gebruikmaken van al onze zeer 
moderne en professionele faciliteiten. Zo’n 
zeventig keer per jaar maken verenigingen 
hiervan gebruik. Het mooie is dat er dan ook 
mensen naar ons theater komen die je hier 
normaal gesproken niet zo snel ziet.”

Toneelcursus
Dit seizoen houdt het ATLAS Theater de 
cursus Leren Kijken naar Toneel met als 
docent cultuurrecensent van het Dagblad 
van het Noorden Eric Nederkoorn. 
Elke cursusavond is gekoppeld aan een 
voorstelling. Daarbij interviewt Nederkoorn 
elke keer iemand die meewerkt aan de 
voorstelling, de ene keer een acteur of actrice, 
de andere keer de regisseur of technicus. 
“Herkenning vergroot de waardering”, zegt 
Van der Werf. “Dit concept rolden we in 
het verleden uit bij opera en dat was zeer 
geslaagd. We hopen dat dit bij toneel even 
succesvol is.”

Op dit moment wordt er gewerkt aan de 
programmering voor komend seizoen. 
Mensen die daarvoor wensen of suggesties 
hebben, kunnen die mailen naar 
info@atlastheater.nl.
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Jan Willem Rotmensen uit Oosterhesselen rende 50 km
Prachtige opbrengst van hardloopactie in 
Gasselte
5465 euro voor de Anne Buursema Foundation

Hij mikte op 2500 euro, maar haalde meer dan het dubbele op voor de Anne 
Buursema Foundation. Jan Willem Rotmensen liep op zaterdag 12 oktober een 
ultrarun van 50 km rond Gasselte en liet zich sponsoren. Dinsdagochtend 15 oktober 
overhandigde hij een cheque van maar liefst 5465 euro aan Alice Wösten-Kreeft, 
bestuurslid van de Anne Buursema Foundation. Alice: “Wat een prestatie en wat een 
prachtige bijdrage, letterlijk en figuurlijk.”

Hardlopen tegen armoede, dat was de titel 
van de pagina op Geef.nl waar mensen 
Jan Willem Rotmensen uit Oosterhesselen 
konden sponsoren. Hij is een fervent 
hardloper, en was van plan om mee te gaan 
doen aan de Indian Summer Ultrarun. Toen 
in maart 2024 de Anne Buursema Foundation 
werd gelanceerd tijdens het 50-jarig bestaan 
van bouwbedrijf Buursema, kwam bij 
Jan Willem de gedachte om te proberen 
om met zijn hobby geld in te zamelen 
voor de stichting. “Als werkvoorbereider 
bij Buursema doen we veel werk voor 
woningcorporaties, en komen we regelmatig 
bij mensen over de vloer die het niet breed 
hebben. Op dat moment kunnen we alleen 
op bouwtechnisch gebied helpen. De Anne 
Buursema Foundation gaat verder waar het 
technische werk stopt. Dat wilde ik graag 
steunen.”

Geen 2500 maar 5465 euro
Vijftig was het thema van de hardloopactie 
voor Jan Willem. “De ABF is geïntroduceerd 
op de 50e verjaardag van Buursema. Ik 
hoopte 50 euro per kilometer te kunnen 
ophalen, zodat ik na afloop een bedrag van 
2500 euro zou kunnen overhandigen aan het 
bestuur van de stichting. Ik vond dat al best 
een brutaal streven, maar het uiteindelijke 
bedrag is het dubbele geworden! Daardoor 
ben ik compleet verrast.”

Petje af
Dinsdagochtend was ABF-bestuurslid Alice 
Wösten-Kreeft uit Erm uitgenodigd bij 
het kantoor van Buursema (ook Erm) om 

de cheque van Jan Willem in ontvangst te 
nemen. Ze vertelt, ook namens de rest van 
het bestuur, erg onder de indruk te zijn van 
zijn prestatie. “Jan Willem schreef voor zijn 
wedstrijd over het nieuwe petje met ABF-
logo dat hij zou dragen. We nemen nu ons 
petje voor hem af. Wat een prestatie en wat 
een prachtige bijdrage, letterlijk en figuurlijk.”

Spaarmethode
De Anne Buursema Foundation weet al 
wel waar ze de donatie voor kunnen gaan 
gebruiken. Alice: “Ons voornemen is om de 
cheque van Jan Willem te besteden aan het 
invoeren van een spaarmethode voor mensen 
die geen reserves hebben. Dat zou dan op 
verschillende plekken gebeuren. Zo wordt 
zijn bijdrage langere tijd benut, en als het 
goed is groeit het zelfs.” 

Over de Anne Buursema Foundation
De Anne Buursema Foundation zet zich 
in voor het bestrijden van armoede in de 
breedste zin. Geldgebrek heeft veel impact. 
Niet alleen op het betalen van rekeningen, 
kopen van boodschappen of het investeren in 
een uitje, maar ook op mentale gezondheid. 
En het zorgt ervoor dat mensen minder 
kansen krijgen. De ABF wil helpen. Op 
welke manier dan ook. “We willen ook graag 
samenwerken met anderen, de krachten 
bundelen tegen armoede. Om zo samen 
te bouwen aan een betere toekomst voor 
iedereen. Zodat iedereen kan bloeien, betere 
kansen krijgt, en ook betere perspectieven 
heeft.”

Daoler Midwinterhoornblaozers gaan 
voor de langste Midwinterhoorn van 
Drenthe

Albert Tempels, Ginus Elling en Klaas Renting horen zondag 1 december of het 
gelukt is om de langste midwinterhoorn van Drenthe te maken. De drie hebben hier 
maanden aan gewerkt en burgemeester Renze Bergsma van de gemeente Coevorden 
maakt om 14:00 uur bij de molen Jan Pol in Dalen bekend of dit is gelukt. De drie 
blazen ieder jaar met nog een aantal blazers 40 dagen lang op hun Midwinterhoorn. 
Ze beginnen op de eerste Advents zondag dit is vier weken voor Kerstmis, en ze 
blazen door tot en met Drie Koningen, dat is 6 januari. Dit doen ze op verschillende 
plaatsen in Dalen maar dit jaar zal het geluid anders klinken.

Het maken van een goede hoorn begint 
volgens Albert Tempels met een goede stam. 
Het drietal heeft hiervoor afgelopen winter 
dagen lang door het bos gelopen opzoek naar 
de juiste boom voor de midwinterhoorn. 
De boom met de juiste lengte en een 
goede vorm, een lichte kromming, vonden 
ze uiteindelijk aan de waterkant in het 
Richteringsbos. Nadat de boom was gezaagd 
is deze naar de boerderij van Klaas Renting 
gebracht waar de stam een half jaar op de 
zolder heeft liggen drogen.

Het maken van een midwinterhoorn vergt 
heel wat vakmanschap. Nadat de stam genoeg 
gedroogd was begon het echte werk om de 
stam in de juiste vorm te zagen en te schuren. 
Het geheel werd daarna in twee helften 

gespleten waarna het van nature zachte 
binnen gedeelte van de stam met beitels is 
verwijderd. Dit komt heel nauwkeurig want 
de stam moet overal een dikte hebben van 
vijf millimeter. Dit is voor het karakteristieke 
warme natuurlijke geluid volgens Albert 
Tempels belangrijk. “Is het te dik dan komt 
er geen geluid uit en is het te dun dan trilt de 
hoorn”. Als de hoorn overal de juiste dikte 
heeft worden de twee uitgeholde helften met 
behulp van houtlijm en wilgentakken weer 
aan elkaar bevestigd waar na het blazen kan 
beginnen en het geluid door heel Dalen zal 
galmen.

De Giezelbaargbloazers uit Veele hadden 
vorig jaar de langste midwinterhoorn met een 
lengte van 4,65 meter. (Martin Zaagman)

Op 16 november brengt het Toonkunstkoor 
Emmen een gevarieerd programma onder 
de titel “Op weg naar Kerst”

Uitgevoerd worden stukken uit een breed kerst- en adventsrepertoire. Camille Saint-
Saëns componeerde het Oratorio de Noël en Ralph Vaughn Williams het bekende 
Fantasia on Christmas Carols. Deze stukken hebben verschillende atmosferen, die 
verder nog worden afgewisseld met een Bach-achtig stuk van J.H.C.Rinck onder de 
titel “Weihnachtskantate”. 

Het minder bekende stuk “Revius Carol”  is 
van de hand van de Nederlandse componist 
Dick Sanderman. Het concert wordt 
afgesloten met het bekende, lichte “All 

bells in Paradise” van John Rutter. Goede 
Herderkerk Emmen op 16 november 20:00 
uur. Kaarten €28,50.

Persbericht voor 
StadsKrant Coevorden?

Mail het naar har@regiomagazine.nl

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Trainer Erwin van Oosten gelooft in potentie van 
Germanicus
“Heerlijk om weer eindverantwoordelijk te zijn en met 
buikpijn naar huis te rijden”
Hij werkte vijf jaar wat meer in de luwte en is sinds dit seizoen 
hoofdtrainer van Germanicus; Erwin van Oosten (35) uit Emmer-
Compascuum. Los van de resultaten geniet hij met volle teugen in 
Coevorden. ‘’Ik was de afgelopen twee seizoenen assistent-trainer 
van Pascal Diender bij HHC Hardenberg en daarvoor bij die club 
actief als trainer van het tweede elftal en de O23. Verlies je dan 
een wedstrijd, dan voel je je natuurlijk ook wel verantwoordelijk, 
maar toch voelt het anders. Nu ik weer hoofdtrainer ben, geniet ik 
weer van de volledige verantwoordelijkheid. Klinkt misschien gek, 
maar ik heb het met buikpijn naar huis rijden na een nederlaag 
of een slechte wedstrijd best een beetje gemist. Dat was ook de 
voornaamste reden om weer op eigen benen te gaan staan.’’

Veel geleerd
Van Oosten was pas 24 jaar toen hij 
hoofdtrainer werd van Weerdinge. 
Hij bleef er 3,5 jaar, was vervolgens 
een half jaar interim-trainer bij 
Klazienaveen en ging daarna bij 
de club in zijn woonplaats, CEC, 
aan de slag. Erik Lippold, oud-
speler en trainer van CEC en 
actief binnen de organisatie van 
HHC Hardenberg, haalde hem 
vervolgens naar een van de beste 
amateurclubs van Nederland. 
Hij trainde er het tweede, stond 
frequent bij hoofdtrainer Gert 
Jan Karsten op het veld en werd 
later verantwoordelijk voor het 
O23 team van de oranjehemden. 
‘’Daarna werd ik assistent van 
hoofdtrainer Pascal Diender. We 
zaten samen op de trainerscursus en 
er was een klik. Ik heb ongelooflijk 
veel geleerd. Als assistent besprak 
ik alles met Pascal. Ik was 
bovendien verantwoordelijk voor 
de analyse van de tegenstanders 
en de standaardsituaties. Op 
basis van de analyse maakten we 
wedstrijdgerichte trainingen. Ik 
heb ongelooflijk mooie dingen 
meegemaakt in Hardenberg. Het 
bekeravontuur natuurlijk, met de 
eliminatie van Heracles Almelo 
en het bijna uitschakelen van AZ, 
maar zeker ook de wedstrijden op 
het mooiste amateurcomplex van 
Nederland, dat van Quick Boys. 
Maar ondanks dat voelde ik gewoon 
dat ik weer op eigen benen wilde 
staan. De tijd was er rijp voor.’’

Niet overdrijven
Van Oosten lag goed in de markt. 
Hij koos voor Germanicus. ‘’Je ziet 
en voelt aan alles dat dit een club 
met historie is. Van oudsher is het 
ook een grote amateurclub’’, zegt 
Van Oosten, die bovendien kon 

voldoen aan de wensen vanuit de 
spelersgroep. De selectie wilde een 
jongere, modernere trainer. ‘’Ik 
kreeg vervolgens wel meteen het 
etiket laptoptrainer opgeplakt’’, zegt 
Van Oosten. ‘’Daarbij werd vooral 
gewezen op het feit dat ik inderdaad 
met beelden werk. Maar ook dit 
was een uitdrukkelijke wens vanuit 
de spelersgroep. En laten we het 
vooral niet overdrijven. Ik laat ze in 
de nabespreking wat beelden zien, 
maar overvoer ze zeker niet. Weet 
je, ik ben van een andere generatie. 
Wij zijn anders opgeleid. Voor de 
laatste trainerscursus bijvoorbeeld, 
moest je een vlog maken waarin je 
jezelf presenteert voor een nieuwe 
club. Het is de nieuwe wereld, en 
daar horen beelden, data en ook 
wat andere oefenstof bij. Ik vind 
daar niets van. Ik weet op bepaalde 
vlakken gewoon niet beter en hecht 
eraan te zeggen dat ik ongelooflijk 
veel respect heb voor trainers die 
al lang in het vak zitten. Ik kan nog 
heel veel van ze leren en ben soms 
jaloers op hun erelijst’’, zegt de 
oefenmeester.
Goed voetbal, geen zeges
Germanicus speelt dit seizoen vaak 
goed voetbal, probleem is echter 
dat het leuke spel nog niet omgezet 
wordt in klinkende zeges. Voor het 
duel tegen Twedo was de ploeg van 
Van Oosten zelfs hekkensluiter. En 
dat valt toch wat tegen. ‘’Ik hoor 
het heel vaak: jullie spelen mooi 
voetbal. Daar koop je echter niets 
voor en op dit moment smachten 
we naar een zege, ook al komt die 
op een lelijke manier tot stand. Als 
ik door de resultaten heen kijk, 
dan ben ik niet eens ontevreden. 
Probleem is dat we teveel fouten 
maken. Bovendien zitten we in 
een fase dat elke fout genadeloos 
door de tegenstander afgestraft 

wordt. Aan de voorkant missen we 
bovendien teveel kansen. Tegen 
Valthermond bijvoorbeeld, verloren 
we met 2-1. We kwamen snel met 
1-0 voor, maken vervolgens twee 
persoonlijke fouten waardoor we 
met 2-1 achter kwamen en na de 
rust voetballen we liefst negen 
opgelegde kansen bijeen. Maar 
de bal ging er gewoon niet in. 
Ongelooflijk.’’  Van Oosten houdt 
uiteraard moed. Ziet nog steeds de 
potentie van de selectie, ziet dat 
er goed getraind wordt en houdt 
vertrouwen in zijn ploeg. Hij voelt 
zich bovendien thuis in Coevorden. 
‘’Het is een mooie, warme 
volksclub. Precies zoals ik verwacht 
had. We werken hard. Eigenlijk is 
alles perfect, behalve de resultaten’’, 
zegt Van Oosten, verloofd en vader 
van twee kinderen van zeven en vier 
jaar.

Zeven duels schorsing
Van Oosten baalt wel van de 
schorsing die Mike Doldersum 
kreeg na de rode kaart in de 
wedstrijd tegen Valthermond. Hij 
moet zeven duels toekijken. ‘’Dat is 
een derde van de competitie. Heel 
sneu voor hem. Amateurvoetballers 
worden enorm zwaar gestraft als 
je het vergelijkt met spelers in 
het betaalde voetbal. Dat heeft 
Mike zelf ook nog aan de KNVB 
laten weten. Een vergelijkbaar 
vergrijp leverde een speler van 
Sparta slechts een schorsing op 
van twee wedstrijden. Mike heeft 
de video ook nog naar de KNVB 
gestuurd. Maar de schorsing 
staat’’, zegt de trainer, die werkt 
met moeilijk opvoedbare kinderen 
met gedragsproblematiek. Met 
die kinderen is hij twee dagen per 
week te vinden op de velden van 
zijn andere liefde, CEC in Emmer-
Compascuum. ‘’We maken de 
kleedkamers en de kantine schoon 
en verrichten daarnaast allerlei 
klusjes. Een uitdagende baan, die 
ik ook voor een deel te danken 
heb aan de voetballerij.’’ Kortom; 
Van Oosten hoor je niet klagen. 
‘’Al snakken we natuurlijk wel 
naar een paar overwinningen. Ik 
wil natuurlijk ook niet elke week 
met buikpijn naar huis rijden.’’ 
(Stadskrant Coevorden/Vincent Muskee)

Reinders Assurantiën B.V. 
Zelfstandig Adviseur van 
RegioBank organiseert 
crowdfundingactie 
nieuwe schommelbank 
Woonvoorziening  
De Steege
Reinders Assurantiën 
B.V./ Zelfstandig 
Adviseur van 
RegioBank organiseert 
samen met De Steege 
een crowdfundingactie 
voor een nieuwe 
schommelbank van 
Woonvoorziening De 
Steege. Na jarenlang 
gebruik is de geliefde 
schommelbank van 
de bewoners aan 
vervanging toe. De bank 
biedt niet alleen ontspanning, maar fungeert ook als een belangrijke 
ontmoetingsplek waar bewoners, familie en vrijwilligers samen 
kunnen komen voor gezellige gesprekken.

Mooi initiatief
Woonvoorziening De Steege 
is al meer dan 30 jaar een 
vertrouwde plek in buurtschap de 
Ballast (Coevorden). De nieuwe 
schommelbank is een mooi initiatief 
om de verbinding in de buurt verder 
te versterken, doordat bewoners 
samen kunnen schommelen, 
ontspannen en elkaar beter leren 
kennen.

Crowdfunding
Om de nieuwe schommelbank te 

realiseren is er € 1.400 nodig. We 
hopen dat zowel buurtbewoners als 
lokale bedrijven ons hierbij willen 
steunen. De crowdfundingactie 
start op 13 november en loopt tot 
25 december 2024. We nodigen 
iedereen uit om vanaf 13 november 
een bijdrage te leveren aan dit 
mooie initiatief!

Laten we samen van De Steege een 
nog mooiere plek maken. Voor 
iedereen!

Alex van Dal begonnen als 
directeur Esdal College Borger 
en Oosterhesselen

Sinds 1 oktober 2024 is Alex van Dal (49) de directeur van de Esdal 
College-scholen in Borger en Oosterhesselen. Het Esdal College 
maakt deel uit van Aurelia Onderwijs, een onderwijsorganisatie 
die is ontstaan uit een bestuurlijke fusie tussen RSG Ter Apel, De 
Nieuwe Veste en Esdal College.

Van Dal begon zijn loopbaan 
in het basisonderwijs, waar hij 
werkte als leerkracht op Goeree-
Overflakkee. Daarna bekleedde hij 
diverse (interim-)directeursfuncties 
op basisscholen in de provincies 
Groningen, Friesland, Drenthe, 
Overijssel, Gelderland en Utrecht. 
In zijn loopbaan richtte hij zich ook 
op de begeleiding van scholen en 
leerkrachten, met een speciale focus 
op wetenschap en techniek in het 
onderwijs.

Nu maakt Van Dal de overstap naar 
het voortgezet onderwijs. "Na meer 
dan 25 jaar in het basisonderwijs 

heb ik nu een nieuwe uitdaging 
gevonden met een andere dynamiek. 
Ik kijk ernaar uit om samen met 
de leerlingen en medewerkers van 
beide scholen verder te bouwen aan 
de herkenbaarheid en de kwaliteit 
van het onderwijs," aldus Van Dal.

De banden met de lokale 
gemeenschap en de zichtbaarheid in 
de buurt spelen een belangrijke rol. 
"We blijven actief de samenwerking 
zoeken met bedrijven, instellingen 
en organisaties in en rondom 
Borger en Oosterhesselen, zodat 
we onze leerlingen optimaal kunnen 
voorbereiden op hun toekomst."

Vrijwilligersmarkt VluchtelingenWerk op 
27 november in Emmen
Ben jij op zoek naar een leuke en zinvolle manier 
om je in te zetten voor de samenleving? Of wil 
je gewoon eens ontdekken wat het betekent 
om vrijwilliger te zijn? Kom dan naar onze 
Vrijwilligersmarkt en ontdek de mogelijkheden!

Wat kun je verwachten?
Tijdens de markt ontmoet je 
onze enthousiaste medewerkers 
en vrijwilligers. Zij kunnen 
je alles vertellen over wat 
VluchtelingenWerk doet 
en wat vrijwilligerswerk bij 
VluchtelingenWerk inhoudt. 

Ook zijn er mensen aanwezig die 
zelf een vluchtachtergrond hebben. 
Zij vertellen je over hun ervaringen. 
Ondertussen geniet je van heerlijke 
internationale hapjes en een drankje.

Vrijwilligerswerk 
is niet alleen 
goed voor een 
ander, maar ook 
voor jezelf
Je ontmoet nieuwe mensen, 
leert andere culturen kennen en 
je speelt een belangrijke rol in 
het ondersteunen van mensen 
met een vluchtachtergrond. 
Jouw bijdrage maakt écht een 
verschil. Vrijwilligerswerk bij 
VluchtelingenWerk is flexibel in te 
vullen. Samen kijken we wat het 
beste bij jou past.

Kom langs en laat je inspireren
De Vrijwilligersmarkt wordt 
gehouden op woensdag 27 
november van 14:00 tot 16:30 uur 
op onze locatie in Emmen. We 
ontvangen je graag via de ingang 
van het UWV aan de Verlengde 
Spoorstraat 2, 7811GA in Emmen 
(naast het station). We zien je graag 
op de Vrijwilligersmarkt!



28 November 2024StadsKrant Coevorden



29 November 2024StadsKrant Coevorden

Raptim speelt zondag thuis tegen RSC
“Het is voor ons echt wel aanpoten in de tweede klasse”
Raptim is met zes punten uit vijf duels redelijk aan het avontuur in de tweede klasse 
begonnen. De promovendus verloor afgelopen zondag met 3-1 van De Tukkers maar 
erger nog, de ziekenboeg stroomt langzaam vol. ‘’Ik miste zondag vijf spelers. Voor 
ons is dat echt teveel. Desondanks hebben we prima weerstand geboden aan De 
Tukkers en hebben we best aardig gespeeld’’, zegt trainer Bert Doldersum, bezig aan 
zijn derde seizoen bij de club uit Coevorden.

Negentig minuten gas geven
Tegen De Tukkers kwam Raptim tekort. 
‘’Geen schande, want dat is gewoon een 
goede ploeg. Toch denk ik dat als we 
compleet waren geweest, we zeker een 
kans hadden gehad. En ze zullen hier in 
Coevorden zeker aan de bak moeten in de 
tweede seizoenhelft. De Tukkers speelde 
met veel beweging en beschikten over een 
geweldige nummer 10. Ja, daar kan ik zelfs 
als trainer van de tegenstander van genieten. 
En ze bleven maar gaan. Ik denk dat dit ook 
een les voor ons is: in deze klasse moet je 
gewoon negentig minuten vol gas kunnen 
geven’’, zegt Doldersum. ‘’We hebben 
een zware voorbereiding gehad met zware 
bekerwedstrijden. Bovendien moeten we 
in deze sterke tweede klasse ook elke week 
aan de bak. Wellicht dat we daarom nu 
met wat blessures te maken hebben. Juist 
toen we twee weken even wat gas van het 
pedaal konden halen en een weekend vrij 
waren, kwamen de blessures. Best bijzonder 
eigenlijk. De rust heeft ze in elk geval geen 
goed gedaan’’, zegt de oefenmeester.

Routinier Kelvin Jager
Een van de spelers die zondag niet 
beschikbaar was, was Kelvin Jager. De 
inmiddels routinier, gezegend met een 
gouden linkerbeen, kwam aan het begin 
van het seizoen zomaar aanwandelen. Een 
cadeautje voor Doldersum. ‘’Nou ja, hij kent 
wat spelers van mijn ploeg. Eigenlijk was 
hij gestopt, maar het begon toch weer te 
kriebelen. Ik ben heel gelukkig met Kelvin. 
Niet alleen vanwege zijn kwaliteiten, maar 
ook omdat onze talenten van hem kunnen 
leren’’, zegt Doldersum, die met zijn ploeg 
puur en alleen naar handhaving kijkt. ‘’We 
moeten echt aanpoten en ons aanpassen. 
Belangrijk is dat we blijven voetballen. Dan 
komt de rest vanzelf. Ook tegen De Tukkers 
hebben we negentig minuten geprobeerd ons 

eigen spel te spelen. We gaan niet ineens de 
lange bal spelen nu het even wat moeizamer 
gaat. Als we ons spel weten te verbeteren, dan 
blijven we er in. Ik heb veel vertrouwen in 
mijn ploeg.’’

Onbekend terrein
Het is ook voor Doldersum wennen aan 
tegenstanders als De Tukkers, MVV’29 
en RSC. ‘’Je komt op onbekend terrein. 
Letterlijk. Ik ken de complexen niet en alles 
is dus nieuw. De Tukkers heeft tot nu toe 
de meeste indruk op me gemaakt maar ook 
Dalfsen vond ik een aardige ploeg.  Ook 
WKE’16 is titelkandidaat. Maar goed; wij 
hebben andere prioriteiten. Ik hoop zondag 
tegen RSC weer een wat bredere selectie 
te hebben al zijn een aantal spelers wat 
langer uit de roulatie. RSC ken ik verder 
niet, behalve dat ze uit de buurt van Almelo 
komen. Net als altijd gaan we onze huid 
zo duur mogelijk verkopen. En hier in 
Coevorden heeft geen enkele ploeg het 
gemakkelijk’’, zegt de inwoner van Borger.

Trainer en opvoedkundige
Doldersum kijkt nog niet verder dan dit 
seizoen. ‘’Daar is het nog veel te vroeg voor. 
Pas als we halverwege zijn, kunnen we kijken 
naar volgend seizoen. De trainerscarrousel 
begint steeds eerder. Waanzin natuurlijk. We 
hebben nu pas vijf wedstrijdjes gespeeld. Ik 
weet wel dat het trainersvak echt veranderd 
is. Het gaat al lang niet meer alleen om het 
spelletje. Je bent tegenwoordig ook een soort 
van opvoedkundige. Je moet zorgen dat je 
iedereen aan boord houdt en je moet flexibel 
zijn. Want ook bij Raptim gaan spelers wel 
eens middenin het seizoen op vakantie. Daar 
moet je toch wat in meebewegen anders 
houd je het niet vol’’, zegt Doldersum. Het 
duel tussen Raptim en RSC  begint zondag 
om 14.00 uur. (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Open middag op zaterdag 16 november van 13.30 tot 16.00 uur

Voorzitter schaakclub Het Kasteel 
Coevorden wil de schaaksport meer 
bekendheid geven
Na de goed bezochte ledenvergadering begin september, waarin 
enkele bestuurswijzigingen werden besproken, werd het startschot 
gegeven voor de interne competitie 2024-2025 in ons gezellige 
clubhome van de Jeu de Boules vereniging gevestigd op de 
Nordhornerstraat 25 te Coevorden.

Voorzitter Bernard de Boer
De competitie gaat over 25 wedstrijden 
waar aan het eind de winnaars bekend 
zijn in de onderlinge schaakniveaus. Ook 
worden er beker en snelschaakavonden 
gehouden voor de liefhebbers. Voor de 
wedstrijd fanaten is er een kans om in het 
eerste, tweede of  derde team van de club 
te spelen voor de Noordelijke Schaakbond, 
dit zijn enkele wedstrijden uit en thuis tegen 
andere schaakclubs uit de noordelijke regio.
Voldoende gelegenheid dus om regelmatig te 
kunnen schaken.

Graag zouden wij ons ledenbestand 
willen uitbreiden
Nieuwe leden, zowel junior als senior zijn van 
harte welkom op de vrijdagavonden, de jeugd 
begint om kwart voor zeven, ondersteunt 
door jeugdtrainers terwijl de senioren om 

acht uur beginnen. Ook 
als u een beginner bent 
en het spel moeilijk vindt, 
in een ontspannen sfeer leert  en verkrijgt  u 
de kennis om met onze leden de degens te 
kruisen. We hebben gedegen instructieboeken 
om u daarbij te helpen.

Schaaksites om uzelf  te ontwikkelen
Ook zijn er schaaksites zoals Lichess en 
Chess.com om de nodige vaardigheden te 
ontwikkelen. Als u een keer wilt kijken en 
informeren hoe het er bij ons toegaat…u 
bent meer dan welkom op onze openmiddag 
gehouden op zaterdag 16 november van 
13.30 tot 16.00 uur. Inlichtingen kunt u 
inwinnen bij Bernard de Boer – voorzitter 
van de schaakclub Het Kasteel – tel: 06 50 
83 08 35 of  www.schaakclubhetkasteel.nl of  
schaakclubhetkasteel@gmail.com

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Rabobank gul voor verenigingen in 
Coevorden via Rabo Clubsupport
De Rabobank geeft ieder jaar een deel van het resultaat terug aan verenigingen. 
Ook veel verenigingen in Coevorden maakten weer gebruik van deze mooie actie. 
StadsKrant Coevorden maakte een overzicht. Mocht u vereniging in Coevorden er 
niet bij staan dan kunt u dat naar ons mailen. Wij proberen dan volgende maand 
dit alsnog te publiceren. Voor de goede orde hebben wij de resultaten naar onderen 
afgerond.

Bosbad Noord-Sleen € 3244

Alzheimer Café Coevorden € 2916

Dierenambulance Zuid Drenthe € 2793

Voedselbank Zuidoost Drenthe € 1409

vv Raptim € 1276

VONK Coevorden € 988

vv CSVC €771

vv Germanicus € 701

Turnvereniging Coevorden € 671

Toon Hermans Huis Drenthe € 630

Drostengroep Scouting Coevorden € 599

Touwtrekvereniging De Roppers € 578

vv Protos € 455

CTC Coevorden € 414

Loopgroep Coevorden € 281

JBV Coevorden € 250

Coevorder Mannenkoor € 250

Korfbalvereniging Korvesta € 250

Vrouwen van Nu afdeling Coevorden € 250

De Kasteeltruckers Coevorden € 250

Schaakclub Het Kasteel € 250

Groei en Bloei Coevorden € 250

Bridgeclub Coevorden e.o. € 250

Schutterij van Koeverden € 250

Doorkomst Roparun Coevorden € 250

COVS HZO Drenthe € 250

Stichting Avond4Daagse Coevorden € 250

Zonnebloem Coevorden € 250

Alzheimer Cafe Coevorden organiseert bijeenkomst
Wijkagent Anita Knecht geeft
informatie over hoe woningen beter te 
beveiligen zijn
Alzheimer café Coevorden organiseert woensdag 13 november weer een bijeenkomst 
in “De Hoeksteen”, Rabenhaupststraat 1, te Coevorden. Wijkagent Anita Knecht geeft 
informatie over hoe woningen beter te beveiligen zijn, hoe een inbraak of babbeltruc 
in zijn werk gaat en hoe ongewenste personen buiten de deur kunnen worden 
gehouden.

Veel mensen bewaren waardevolle spullen 
in hun woning zoals sieraden, geld, 
betaalpasjes en andere belangrijke papieren. 
Het binnendringen van een woning 
heeft enorme impact op het slachtoffer. 
Het veiligheidsgevoel is weg of ernstig 
verminderd.

Het Alzheimer café is een veilige, 
laagdrempelige en gezellige omgeving voor 
mensen met dementie en hun familie, 
vrienden of buren en voor een ieder die 
geïnteresseerd is. U bent van harte welkom, 
aanmelden is niet nodig. Vanaf 19.00 uur is er 
ontvangst met koffie of thee. De avond duurt 
tot ongeveer 21.30 uur.

Geweldige KinderTheaterWeek in 
Theater Hofpoort in Coevorden

Voor de tweede keer op rij deed het Coevorder Theater Hofpoort aan de 
KinderTheaterWeek mee. Van 23 tot en met 30 oktober jl. was het voor iedereen die 
van theater houdt en dan in het bijzonder kinderen genieten van al dat moois dat werd 
voorgeschoteld. De Nederlandse theaters waren die week het domein van kinderen 
en elke dag kwamen er vele mensen op de voorstellingen af. In Coevorden was het 
op woensdag 30 oktober jl., een gezellige drukte, want Theater Hofpoort was die dag 
volgens de organisatie ‘the place to be’.

Er was echt van alles te doen en dat op 
meerdere locaties: de theatervoorstelling 
Roodkapje vond in de Hofpoortzaal plaats 
en de andere activiteiten in het Cultuurhuis 
dat heel eenvoudig via een tussendeur kon 
worden bereikt. De activiteiten waren gratis 
en door TipPo/Jolpo verzorgd. Voor de 
kinderen was het genieten en nog eens 
leerzaam ook: alle reden voor de organisatie 
om blij te zijn, want het doel was kinderen 
mee te geven hoe leuk theater eigenlijk is. Ze 
gaf aan dat hier prima in is geslaagd en dat 

het theater volgend jaar wederom meedoet.

Zowel de kinderen als de ouders/begeleiders 
waren ook zeer te spreken over de invulling 
en het verloop van de dag, want na afloop 
werd nog volop gesproken over wat ze 
meemaakten en dat alles gratis. Dat gold 
ook voor de ranja en het lekkers dat ze 
kregen. Kinderen konden de Roodkapje-
voorstelling dankzij het Rudie Zwols Fonds 
gratis meemaken. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave. Foto’s: organisatie)
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